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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

(ML)

(MŠ)

Bodo najbolj ekonomsko ogroženi 
z odpisom dolgov lažje zadihali?
V začetku letošnjega leta je hrvaška vlada 

najbolj socialno ogroženim državljanom odpi-
sala dolgove. Pogoje za odpis dolgov naj bi iz-
polnjevalo okrog 60 tisoč državljanov, ki jim 
bodo odpisani dolgovi v višini do 25 tisoč kun 
(približno 3.250 evrov), ki so nastali do 30. sep-
tembra 2014. 

Ocene stroškov tega ukrepa so zelo različ-
ne in se gibljejo od 210 milijonov kun (27 mili-
jonov evrov) do 2,1 milijarde kun (260 milijonov 
evrov). Hrvaška vlada pričakuje, da bodo pozi-
tivni dolgoročni ekonomski učinki odtehtali krat-
koročno investicijo. Vlada je prepričala tudi ne-
kaj mestnih občin, javnih in zasebnih podjetij, te-
lekomunikacijskih podjetij ter devet bank, da dr-
žavljanom odpišejo njihove dolgove.

Pri nas se je za podoben ukrep najprej zavze-
la Združena levica in pripravila predlog zakona 
o enkratnem odpisu dolgov, s katerim bi najbolj 
zadolženim državljanom omogočili odpis nep-
lačanih računov. Med upravičence za odpis dol-
gov bi se lahko uvrstile najranljivejše skupine 
prebivalstva, ki ne zmorejo plačevati položnic za 
redne življenjske stroške, kot so ogrevanje, od-
voz smeti, voda, elektrika, neprofitna najemnina 
in podobno, odpis pa bi bil možen samo za na-
zaj, in sicer za neplačane račune do 1. januar-
ja 2015.

Parlamentarni odbor za finance in monetar-
no politiko je omenjeni predlog zakona v začet-
ku junija ocenil kot neprimernega za nadaljnjo 
obravnavo, medtem pa je vlada začela s pripra-

vo svoje rešitve te problematike. Na dopisni seji, 
ki je potekala 1. julija, je vlada predlog Zakona o 
pogojih za izvedbo ukrepa odpusta dolgov potr-
dila in ga poslala v obravnavo državnemu zbo-
ru po nujnem postopku.

Poglavitna rešitev zakona je določitev poseb-
ne davčne ureditve za izvedbo ukrepa odpisa 
dolga državljankam in državljanom, in sicer z 
oprostitvijo plačila dohodnine od dolga, ki se od-
pusti dolžniku - fizični osebi. Predlog zakona po-
enostavlja tudi izvedbo odpisov dolgov na stra-
ni upnikov in določenih dolgov s strani države. 
To pomeni, da nihče v postopku odpusta dolgov 
ne bo imel dodatnih stroškov in da bodo postop-
ki poenostavljeni.

V predlogu zakona so jasno opredeljeni 
dolžniki, in sicer so to prejemniki denarne soci-
alne pomoči, varstvenega dodatka, veteranske-
ga dodatka, določeni prejemniki otroškega do-
datka, kot tudi osebe, katerih dohodki in premo-
ženje se upoštevajo pri ugotavljanju material-
nega položaja. Sprejem zakona po nujnem po-
stopku naj bi omogočil razbremenitev socialno 
najbolj ogroženih do jeseni, saj se takrat poja-
vi vrsta novih stroškov, povezanih zlasti z novim 
šolskim letom in novo kurilno sezono.
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Tema tedna

VLADA ŽELI POMAGATI SOCIALNO NAJBOLJ OGROŽENIM DRŽAVLJANOM

V obravnavi zakon o odpisu dolgov najrevnejšim 
prebivalcem

VELIK PORAST IZREDNIH DENARNIH POMOČI V 
ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

V Zgornji Savinjski dolini je število prejemnikov izredne denarne so-
cialne pomoči v zadnjih letih naraslo. V letu 2014 je bilo na Center za 
socialno delo (CSD) Mozirje vloženih 970 vlog za izredno denarno so-
cialno pomoč in se je v primerjavi z letom 2013 povečalo za 30 od-
stotkov. V prvem letu letošnjega leta je bilo vlog že preko 600. V koli-
kor se bo ta trend nadaljeval, to pomeni ponovno porast za okoli 20 
odstotkov. 

Kot pravi direktorica CSD Mozirje Marjana Veršnik Fale, je delni raz-
log za porast tudi v tem, da nekateri ne želijo več uveljavljati pravice do 
redne denarne socialne pomoči zaradi vknjižbe na premoženje in svo-
jo materialno stisko rešujejo na tak način. 

»Ključni razlogi za uveljavljanje te pravice so vsekakor v tem, da dru-
žine pa tudi posamezniki enostavno ne zmorejo več pokrivati stroškov 
osnovnih življenjskih dobrin. Tako se izredna denarna socialna pomoč 
dodeli za plačilo položnic, kot so elektrika, kurjava, tudi kot pomoč pri 
nakupu prehrane, izredno velik je za družine tudi strošek nakupa šol-
skih potrebščin. Vso porabo so dolžni izkazati s plačanimi položnicami.«

Vlada je sprejela predlog zakona o pogojih za izvedbo odpusta dol-
gov. Z njim želi pomagati socialno najbolj ogroženim državljanom, ka-
terim naj bi se odpisali dolgovi, ki izvirajo iz stroškov gospodinjstva 
oziroma iz rednih življenjskih stroškov. V vladi si želijo, da bi bil za-
kon sprejet do jeseni, ko so pred ljudmi novi večji stroški, povezani s 
prihodom novega šolskega leta in ogrevalno sezono. Vsekakor pa naj 
bi se odpisovali dolgovi, ki so socialno najšibkejšim nastali do 31. de-
cembra lani, vlada pa želi zagotoviti takšne pogoje, da zaradi odpi-
sa ne bodo dodatno obremenjeni niti upniki, ki bodo dolgove odpisa-
li, niti dolžniki. 

POMOČ LE NAJREVNEJŠIM
Predlog zakona predvideva, da 

bi se dolgovi odpisovali le najrev-
nejšim državljanom, predvsem 
prejemnikom denarne socialne 
pomoči, varstvenega dodatka, ve-
teranskega dodatka in prejemni-
kov otroških dodatkov iz (večino-
ma) prvih dveh najnižjih dohod-
kovnih razredov. Gospodarska kri-

za, ki traja že vrsto let, in posle-
dična visoka brezposelnost, sta 
povzročili velik porast prejemni-
kov denarne socialne pomoči. Po-
leg tega je že preko polovica brez-
poselnih dolgotrajno v takšni situ-
aciji, kar pri večini povzroča kopi-
čenje dolgov. Na ministrstvu za 
delo, družino, socialne zadeve in 
enake možnosti so zato prepriča-

ni, da jim lahko iz najhujše soci-
alne stiske pomagajo z odpisom 
dolgov, a le tistih, ki so bili pridela-
ni do 31. decembra 2014. 

ODPIS DOLGOV BREZ STROŠKOV 
ZA DOLŽNIKA IN UPNIKA

Strokovnjaki opozarjajo, da je 
potrebno postopek odpisa dolgov 
dobro urediti. Poglavitna rešitev 
zakona je tako določitev posebne 
davčne ureditve, namenjene izved-
bi ukrepa odpisa dolga državljan-
kam in državljanom. Predlagatelj 
z odpisom dolgov ne želi nalaga-
ti dodatnih stroškov državljanom, 
saj bi jih s tem popeljali v začaran 
krog, zato s predlogom zakona do-
loča oprostitev plačila dohodnine 
od dolga, ki se odpusti dolžniku – 

vsem podjetja, podjetja s področ-
ja energetike, komunalna podje-
tja, občine, šole in vrtci. Z ministr-
stva so že sporočili, da se o odpisu 
dolgov pogovarjajo z vsemi našte-
timi in tudi z vsemi župani mestnih 
občin, Skupnostjo občin Slovenije 
in Zvezo občin Slovenije. Pogovo-
ri se odvijajo v pozitivni smeri, saj 
na odpor niso naleteli pri nobenem 
sogovorniku.

GRE LE ZA GAŠENJE MANJŠIH 
POŽAROV?

Pravega nasprotovanja spreje-
mu obravnavanega zakona med 
strankami sicer ni zaznati. Neka-
teri posamezniki pa opozarjajo, 
da s tem zakonom država ne re-
šuje naraščanja socialnih stisk na 

Marjana Veršnik Fale, 
direktorica CSD Mozirje:

»Strokovne delavke na centru vse-
kakor podpiramo predvidene ukre-
pe vlade, saj pri veliki večini vlagate-
ljev ugotavljamo, da poravnava za-
padlih dolgov, kjer nastanejo večji 
zneski, tudi z našo pomočjo ni več 
izvedljiva in glede na finančno sta-
nje družine tudi nikoli v prihodnosti 
ni za pričakovati, da bi bila. Ob tem 
pa je naše mnenje, da se po odpi-
su dolgov ne bi smelo več dopušča-
ti kopičenje dolgov, ki nastajajo zara-
di neplačanih položnic. Ugotavljamo 
namreč, da se pri določenih posa-
meznikih oziroma družinah dolgovi 
niso izterjevali tudi po leto ali več. Bi-
stveno lažje in še izvedljivo je poiska-
ti ustrezne rešitve, če so obveznosti 
neporavnane za mesec ali dva.«(Foto: ML)

fizični osebi. Izvedbo odpisa dol-
gov poenostavlja tudi na strani up-
nikov. Tako tudi upnik v postopku 
odpusta dolgov naj ne bi imel do-
datnih stroškov.

Pomemben je podatek, da up-
niku ostaja pravica, da k odpisu 
dolga pristopi prostovoljno. Odpis 
dolga bo tako izveden na podla-
gi sporazuma med pristojnim mi-
nistrstvom ter upniki, ki imajo ter-
jatve do socialno najšibkejših dr-
žavljanov. Mednje spadajo pred-

sistemski ravni, kot bi bilo potreb-
no, ampak le odpravlja povsem 
osebne stiske relativno majhne-
ga števila posameznikov. Opozar-
jajo tudi na možne zlorabe odpi-
sa dolgov takšnim, ki do tega ni-
so upravičeni. Vendar so predla-
gatelji prepričani, da do takšnih 
anomalij ne bo prihajalo, saj so 
jasno opredeljene tako kategorije 
oseb kot dolgovi, ki se bodo more-
biti odpisali.

Tatiana Golob
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Aktualno

Več o teh temah v naslednji številki 
Savinjskih novic.

SREČANJE DRŽAVNIKOV POD NAJEVSKO LIPO

Prvič izvedli 
tudi ženski 
razmislek

Konec junija je potekalo jubilejno, 25. sreča-
nje državnic in državnikov pod znamenito, več 
kot 700 let staro lipo na Ludranskem vrhu nad 
Črno na Koroškem. Ob tej priložnosti so počas-
tili več pomembnih obletnic in dan državnosti. 
Prvič so tokrat pripravili tako imenovani ženski 
razmislek pod lipo.

Debate so se udeležile ženske na odgovornih 
položajih v državi, med drugimi varuhinja člove-
kovih pravic Vlasta Nussdorfer, pa tudi županja 
občine Solčava Katarina Prelesnik. Ta je ob tem 
povedala: »Po 25 letih srečanj državnikov smo 
si čas za klepet vzele tudi ženske in bilo je čudo-
vito. Takšen pogovor mi da energijo za lažje pre-
magovanje težav današnjega časa. Upam, da 
bo postal dogodek tradicionalen, sama se ga 
bom z veseljem še udeležila.«

Marija Lebar

Kako živeti s 
poplavami?

Republika Slovenija, Ministrstvo za okolje in 
prostor v sodelovanju z Inštitutom za vode Re-
publike Slovenije v letu 2015 kot del aktivnosti za 
zmanjšanje poplavne ogroženosti na območjih 
pomembnega vpliva poplav v Sloveniji organizi-
ra serijo ozaveščevalnih dogodkov Kako živeti s 
poplavami?.

Ker so območja pomembnega vpliva poplav 
prepoznana tudi v območjih občin Mozirje, Na-
zarje in Gornji Grad, bo ozaveščevalni dogodek 
organiziran v sredo, 15. julija, ob 18. uri v domu 
kulture v Nazarjah.

Na dogodku bodo predstavljene aktivnosti 
Republike Slovenije na področju zmanjševanja 
poplavne ogroženosti in osnove samozaščitne-
ga ravnanja ob napovedi poplave, pred, med in 
po poplavi. Vsebine bodo predstavili predstav-
niki Sektorja za upravljanje voda Direktorata 
za vode in investicije na Ministrstvu za okolje in 
prostor ter Inštituta za vode Republike Slovenije.

Na dogodek so vabljeni prebivalci lokalnih 
skupnosti Nazarje, Mozirje in Gornji Grad, pred-
stavniki lokalnih gospodarskih subjektov, komu-
nalnih podjetij, varstva narave, varstva kultur-
ne dediščine ter predstavniki Agencije Republi-
ke Slovenije za okolje, Uprave Republike Sloveni-
je za zaščito in reševanje, Civilne zaščite ter pro-
stovoljnih in poklicnih gasilcev iz lokalne, regio-
nalne in nacionalne ravni.

AB

Predstavili projekt Pot najlepših 
razgledov Solčavskega

V ponedeljek, 29. junija, so v Centru Rinka in 
kasneje na številnih osrednjih krajih novo ureje-
ne turistične destinacije Pot najlepših razgledov 
solčavske panoramske ceste uradno predstavi-
li zaključek obsežnega projekta, vrednega 613 
tisoč evrov, ter omogočili ogled predstavnikom 
javnosti, medijem in številnim gostom. Županja 
občine Solčava Katarina Prelesnik je ob spreje-
mu ekipe ustvarjalcev projekta ponosno spo-
ročila, da je ureditev dvajsetih tematskih točk 
na področju turistične panoramske ceste po-
membna pridobitev za občino in turistične kme-
tije na Solčavskem. V »ofrtnih« oblačilih nekda-
nje solčavske mode so se jim pridružili številni 
domačini s kmetij in znani domači kulturniki, ki 
bodo tudi poslej osrednji gostitelji turistične po-
nudbe Solčavskega. 

Jože Miklavc

OBČINSKI SVET LJUBNO

55. Flosarski bal bo pester in radoživ

Predsednik turističnega društva Naš kraj 
Radenko Tešanović je zadovoljen z odzivom 

društev pri pripravi Flosarskega bala. 
(Foto: ŠMS)

Na zadnji seji ljubenskega občinskega sve-
ta so prisotni prisluhnili informaciji o pripravah 
na letošnji, tokrat že 55. Flosarski bal na Ljub-
nem ob Savinji, ki sodi med najstarejše tovrstne 
etnografske prireditve v Sloveniji. Letošnji do-
godki in prireditve se bodo zvrstili v času od 18. 
julija do 2. avgusta.

Dogajanje je na seji občinskega sveta 
predstavil Radenko Tešanović, predsednik tu-
rističnega društva Naš kraj. Omenil je, da bo-
do v sklopu bala posneli krajši film, katerega te-
ma bo les. Les je letos rdeča nit etnografske po-
vorke skozi trg do prizorišča v Vrbju, kjer bodo 
pripravili tradicionalni krst splavarskega »zelen-
ca«. Uvod v dogajanje bo mednarodni zbor sta-
rodobnikov. V soboto, 1. avgusta, bo nastopila 
osrednja atrakcija – znana hrvaška pevka Seve-
rina. Sicer pa se bodo na glavnem odru v več 
dneh zvrstili še drugi glasbeni gostje, kot so An-
sambel Toneta Rusa in Fantje z vseh vetrov. Pre-
cej pozornosti bodo letos v času bala nameni-
li najmlajšim, saj bodo zanje pripravljene različ-

ne ustvarjalne delavnice. Ob zaključku celotne-
ga praznovanja bo še slavnostna seja občinske-
ga sveta, na kateri bodo podelili letošnja občin-
ska priznanja. 

Po Tešanovićevih besedah društva v občini 

kažejo vsako leto več pripravljenosti za sodelo-
vanje. Tako bo moč spremljati prireditve po sko-
raj vseh naseljih občine. Za letošnji Flosarski bal 
je občina zaradi racionalizacije sredstev v prora-
čunu predvidela za 10 odstotkov manj sredstev 
kot leto poprej, predsednik turističnega društva 
pa je omenil, da so dokaj uspešni pri pridobiva-
nju sponzorskih in donatorskih sredstev.

Marija Lebar

Konec tedna v znamenju 
podeželske mladine Slovenije

Šmihel nad Mozirjem s člani društva podežel-
ske mladine te vasice je pretekli konec tedna go-
stil 29. državne kmečke igre, ki so se jih udeleži-
li mladi iz 18 društev iz vse Slovenije. Dvodnev-
no dogajanje se je pričelo s petkovo okroglo mi-
zo na temo mladih in zadružništva, nadaljevalo 
pa s sobotnim tekmovanjem. 

Šmihelska mladina je častno nalogo organi-
zacije letošnjih državnih iger pridobila z zmago 
na lanskih igrah. Organizacijskega zalogaja so 
se lotili z vso resnostjo in ga uspešno pripelja-
li do konca: od petkove okrogle mize, na kateri 
so sodelovali predstavniki kmetijskega ministr-
stva, Zadružne zveze Slovenije, Kmetijsko goz-
darske zbornice Slovenije in Zadruge Bočna, do 
sobotnih kmečkih iger, košnje, grabljenja in ša-
ljivih iger.

Benjamin Kanjir
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Zdravstvo, Iz občin

OBČINA REČICA OB SAVINJI

Poletje in jesen bodo zaznamovala številna 
sanacijska in vzdrževalna dela

Občina Rečica ob Savinji se je v 
poletnem času odločila izvesti več 
investicij. Med drugim bodo ure-
dili dva plazova in sanirali več ce-
stnih odsekov. Za nekatera od teh 
del je občina pridobila nepovrat-
na sredstva od države, ostale bo fi-
nancirala iz proračuna.

CESTA PROTI STONU
Sprva so začeli dela na cesti 

Borseka-Negojnica-Ston. Tu je od 
29. junija do 20. julija na odseku 
od Borseke in Negojnic do Stona 
občasna popolna cestna zapora, 
ki je označena z ustrezno cestno 
signalizacijo. Odsek, ki ga sanira-
jo, je dolg okoli dva in pol kilome-

tra, in sicer od domačije Borsečnik 
do lovskega doma na Stonu. Dela 
obsegajo odvodnjavanje in nasu-
tje ter valjanje in grederiranje ces-
te. Vrednost projekta je približno 
47 tisoč evrov. Občina je za sana-
cijo ceste pridobila skoraj 36 tisoč 
evrov nepovratnih sredstev iz na-
slova odprave posledic lanskole-
tnega žleda.

PLAZ V ŠENTJANŽU
V času od avgusta do okto-

bra bodo potekala dela na sa-
nacija plazu na javni cesti Šen-
tjanž-Jermančnik. Ob tem, ko bo-
do sanirali plaz, bodo za poveča-
nje poplavne varnosti uredili tudi 

tamkajšnji vodotok. »V okviru del 
se bo iz tirnic postavilo jekleni za-
drževalnik, ki bo zadrževal vejev-
je in manjša drevesa, zgradilo se 
bo kamnito betonsko pregrado, 
ki bo zadrževala naplavine, ta pa 
bo mogoče tudi čistiti. Parabolič-
na, to je skledasta oblika korita 
bo zagotavljala, da se bo napla-
vljen material samodejno izpiral 
ob padcu na dno. Zgrajen bo tu-
di nov cevni prepust, ki bo imel do-
volj veliko hidravlično pretočnost,« 
pojasnjujejo na občini.

Vrednost projekta znaša približ-
no 125 tisoč evrov. Občina je za sa-
nacijo plazu pridobila več kot 92 ti-
soč evrov nepovratnih sredstev iz 

naslova odprave posledic zaradi 
poplav v septembru 2014.

PLAZ NA CESTI V POLJANAH
Tretji večji projekt je plaz na cesti 

Jermančnik-Lipa, ki ga bodo sani-
rali v avgustu in septembru. Vred-
nost projekta znaša približno 49 ti-
soč evrov, pri čemer je občina za 
sanacijo plazu pridobila slabih 38 
tisoč evrov nepovratnih sredstev iz 
naslova odprave posledic zaradi 
poplav v novembru 2014. V sklopu 
sanacije bodo uredili plaz na javni 
cesti, izvedli odvodnjavanje, zgra-
dili kamnito zložbo in uredili ces-
tišče.

Marija Lebar

DELOVANJE ZGORNJESAVINJSKEGA ZDRAVSTVENEGA DOMA NAZARJE

Župani in direktorica dogovorili potrebne 
spremembe v javnem zavodu

V sejni sobi Občine Nazarje je 
30. junija potekal sedmi sestanek 
skupnega organa občin za izvrše-
vanje ustanoviteljskih pravic v Jav-
nem zavodu Zgornjesavinjski zdra-
vstveni dom Nazarje. Sejo je vo-
dil nazarski župan Matej Pečov-
nik. Direktorica zavoda Darja Es je 
predstavila analizo poslovanja in 
predloge v zvezi z reševanjem pro-
blemov, ki so jih prisotni župani v 
celoti podprli. 

S predlaganimi ukrepi se pri-
čakuje izboljšanje poslovanja v 
delu, ki je odvisen od notranje or-
ganizacije dela, je povedala Eso-
va. V deležu izgub po njenih be-
sedah še vedno predstavlja naj-
večji problem služba nujne medi-
cinske pomoči. Upajo, da, v koli-
kor ne bodo dobili priznanih do-
datnih sredstev za izvajanje de-
javnosti, uspejo z dobrimi argu-
menti na arbitraži, če ne v celoti, 
pa vsaj delno.

AKTIVNOSTI OB OSNUTKU 
PRAVILNIKA O SLUŽBI NUJNE 

MEDICINSKE POMOČI
V zapisniku zadnje seje je bi-

lo govora predvsem o nadaljnjih 
aktivnostih v povezavi z objavlje-

nim osnutkom pravilnika o služ-
bi nujne medicinske pomoči. Ur-
gentni center je za Savinjsko regi-
jo predviden v Celju, satelitski ur-
gentni center pa je bil za obmo-

čje Zgornje Savinjske doline načr-
tovan v Velenju. Satelitskega cen-
tra ne načrtujejo več, saj je za pre-
več oddaljene nujne primere sla-
ba rešitev. V Nazarjah je predvide-
no stalno na voljo reševalno vozi-
lo z reševalcem in medicinsko se-
stro, vendar brez zdravnika.

POSLOVANJE V PRETEKLEM LETU
V letu 2014 je bilo poslovanje za-

voda v negativnih številkah, zato so 
že predvideli ukrepe za zmanjševa-
nje izgub. Osredotočili so se pred-

vsem na specialistične ambulante 
in dejavnosti, kjer se pričakujejo iz-
gube tudi v prihodnje. S precejšnjo 
izgubo posluje patronažna služba, 
kjer velik del primanjkljaja predsta-
vlja strošek goriva, saj v preteklem 
letu znaša skoraj 39.000 evrov. Za-
radi uporabe osebnih avtomobi-

lov za službene namene, plačujejo 
sestram zvišano kilometrino. Zato 
so se odločili poslovno najeti ali ku-
piti patronažna vozila. To pomeni 
povečanje stroškov najema ali na-
kupa in vzdrževanja, vendar bi na 
letni ravni prihranili 16.000 evrov. 

Potrebno bo premisliti o dejav-
nosti rentgena, ki tudi dela z iz-
gubo, je pa potreben za izvaja-
nje službe nujne medicinske po-
moči. Lani so nastali stroški dob-
rih 11.000 evrov, predvsem zara-
di amortizacije, a tudi v prihodnje 
bo potrebno iskati rešitve v nakupu 
novega aparata.

Največ pa je primanjkljaja na 
področju nujne medicinske po-
moči s stroški dela, kjer zmanjka 
kar 87.000 evrov. V primeru neu-
poštevanja prošnje za povečanje 
sredstev za dejavnost v letni po-
godbi z Zavodom za zdravstveno 
zavarovanje Slovenije, bodo pristo-
pili k arbitraži.

Plana ne dosega zobna ambu-
lanta za odrasle in mladino. Dobrih 
25.000 evrov znaša primanjkljaj, ki 
nastane z delovanjem obeh ambu-
lant. S pogovori iščejo rešitve z iz-
vajalcem.

Zaradi visokih stroškov dela je 

Direktorica zavoda Darja Es je predstavila analizo poslovanja in predloge 
v zvezi z reševanjem problemov, ki so jih prisotni župani v celoti podprli. 

(Foto: Slavica Tesovnik)
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zaškripalo tudi v tržni dejavnosti, 
in sicer pri zobni tehniki in slika-
nju zob. Blizu 17.000 evrov izgube 
je botrovalo predlogu o sporazu-
mni prekinitvi delovnega razmer-
ja iz poslovnih razlogov. Kljub od-
pravnini bo rešitev s pogodbenim 
sodelovanjem najboljša trajna re-
šitev tega področja dela. Vse dru-
ge dejavnosti so poslovale s pozi-
tivno bilanco.

PROGRAM DELA IN FINANČNI 
NAČRT ZA LETOŠNJE LETO

Z začetkom julija naj bi bil znan 
letni dogovor, kar bo omogoča-
lo dokončanje finančnega načrta, 
vključno s kadrovskimi spremem-
bami. Za letos ni predvidenega kaj 
posebnega, je povedala Darja Es. 
Nekaj so že investirali v ambulan-
to na Ljubnem ob Savinji pred pri-
hodom nove zdravnice. V Lučah 
se načrtuje referenčna ambulan-
ta, v kateri diplomirana medicin-

ska sestra spremlja paciente s pro-
blemi (astmatike, sladkorne bolni-
ke …). Za razširjeno obravnavo do 
ene ure bodo sprejete ženske nad 
40 let in moški nad 35 let. Letos 
se v Sloveniji odpre 150 referenč-
nih ambulant, v katerih se bodo po-
sameznemu pacientu s težavami 
sestre posvetile z dvema ali tremi 
pogovori v letu. 

KADROVSKE SPREMEMBE 
IN NADURE 

Bili sta vloženi dve vlogi za so-
glasja za zaposlitev v urgentni de-
javnosti. Šoferji delajo nadure, ko 
vozijo ob sobotah bolnike na dia-
lizo, kadar vozijo do polnoči zara-
di potreb in kadar imajo intervenci-
je preko delovnega časa. Kar osta-
ne, so nujni prevozi. Imajo 250-od-
stotno realizacijo dela, kar pomeni 
veliko neplačanih nadur. Predlaga-
ni zaposlitvi sta potrebni in pome-
nita zmanjšanje stroškov dela.

SAMOPLAČNIŠKE 
STORITVE

Na področju fizioterapije je za-
radi povpraševanja s strani zdrav-
nikov in pacientov ponujena fizi-
oterapevtska storitev kineziolo-
ški tape. Pomoč za bolečine v mi-
šicah, spodbudo procesa celje-
nja, spodbujanja krvnega obto-
ka … bo samoplačniška. Prav tako 
bodo v laboratoriju izvajali samo-
plačniške pakete storitev, kot so tu-
morski markerji ali na primer hor-
mon prostate, ki do sedaj niso bi-
li mogoči.

SPREMEMBA POPOLDANSKEGA 
ORDINACIJSKEGA ČASA

Ponovno bo veljal prejšnji ordi-
nacijski čas, kar pomeni štirje dne-
vi dopoldne in en dan popoldne od 
13. do 20. ure ter vsak deveti pe-
tek. Tak delovni čas je prijaznejši 
do uporabnikov, ki se na nov urnik 
niso navadili, zagotovljena je tu-

di boljša in varnejša obravnava s 
strani zdravstva. 

IZPLAČILO SEJNINE IN 
PONEDELJKOVI DOPOLDNEVI 

BREZ ZOBOZDRAVNIKA
Svet zavoda šteje sedem zuna-

njih, pet domačih članov in zavaro-
valnico. Zunanji člani bodo delež-
ni izplačila sejnine v višini 20 evrov 
neto in povračila potnih stroškov. 

Direktorica je za konec izposta-
vila še ponedeljke, ki v dopoldan-
skem času v Zgornji Savinski do-
lini niso pokriti z zobozdravstveno 
oskrbo. V razmislek je bila s strani 
Esove povedana še dilema o pa-
liativni negi bolnikov v prihodnjih 
letih. S predlogom Renate Roban, 
da se le-ta začne izvajati s strani 
Hospica, se Esova ne strinja, saj 
pravi, da spada v njihov resor in 
tudi že izobražujejo dve sestri v tej 
smeri. 

Slavica Tesovnik

OCENJEVANJE ŽIVIL V OKVIRU SEJMA AGRA 

Med nagrajenci tudi 
zgornjesavinjski 

proizvajalci živil in pijač
Pod okriljem 53. mednarodnega 

kmetijsko-živilskega sejma Agra so 
potekala tudi ocenjevanja kakovo-
sti mesnih in mlečnih izdelkov ter 
brezalkoholnih pijač. Med tistimi, 
ki so v mednarodni konkurenci do-
bili visoka priznanja, najdemo tudi 
imena iz naše doline in njene bli-
žnje okolice. To priča o visoki kako-
vosti izdelkov, ki so jih proizvajalci 
dali na ocenjevanje.

V kategoriji mesnih izdelkov naj-
demo izletniško kmetijo Klemen-
šek iz Logarske doline. Za klemenč 
želodec so prejeli bronasto meda-
ljo. Pri sadnih sokovih je požela us-

peh Kmetijska zadruga Šaleška 
dolina, ki je za stoodstotni jabolčni 
sok Slodar osvojila zlato medaljo.

Zelo uspešno pa je bilo še podje-
tje Gostinstvo in polnilnica izvirske 
vode 902, Zavolovšek Matevž s.p. 
iz Tiroseka. Z vodo 902 z okusom 
bezga so osvojili naslov šampion, 
za vodo 902 z okusom pomaran-
če in limone so prejeli zlato meda-
ljo, s srebrom pa so se okitili za več 
izdelkov: izvirska voda 902, voda 
902 z okusom zelenega jabolka, 
voda 902 z okusom jagode in vo-
da 902 z okusom breskve.

Marija Lebar

SPOMINSKA SLOVESNOST NA MENINI PLANINI

Dati prednost pošteni državi, družbi in narodu 
Pred planinskim domom na Me-

nini je v soboto potekala spominska 
slovesnost. Z njo so obeležili 70. 
obletnico legendarnega preboja iz 
sovražnikovega obroča in 70. oble-
tnico osvoboditve. Dogodek so or-
ganizirale zgornjesavinjske občine, 

Združenja borcev za vrednote NOB 
Zgornje Savinjske doline, Celja, Ka-
mnika, Maribora in Zasavja.

Kulturni program so oblikovali in-
strumentalisti Godbe Zgornje Savinj-
ske doline, enota Slovenske vojske, 
bočki moški pevski zbor in gornje-

grajski osnovnošolci. V uvodu sta 
obiskovalce pozdravila župan obči-
ne Gornji Grad Stanko Ogradi in po-
džupan občine Kamnik Igor Žaubi. 

Slavnostni govornik je bil Franc 
Sever – Franta, pisec knjige Past 
na Menini in eden od komandirjev, 

ki so marca 1945 vodili legendar-
ni preboj iz sovražnikovega obro-
ča na omenjenem območju. Fran-
ta je orisal boje na Menini in pouda-
ril, da so bili Slovenci ob koncu dru-
ge svetovne bojne med zmagoval-
ci in ne med poraženci. 

»Biološka ura naše generacije 
se uporno izteka, zaradi tega šta-
feto vrednot in pridobitev naše-
ga NOB in OF predajamo v ohra-
nitev, koriščenje in nadaljevanje 
v podporo pri delu in življenju do-
moljubom,« je med drugim pove-

dal 92-letni nekdanji partizan. Obe-
nem je bil kritičen do današnjega 
časa. Meni, da je potrebno odstra-
niti lopovski egoizem in kraje ter 
dati prednost pošteni državi, druž-
bi in narodu. 

Marija Šukalo

Delegacija Združenja borcev za vrednote NOB s Francem Severjem Franto 
(ob spomeniku) je položila venec vsem padlim na Menini v letih 1941-

1945. (Foto: Marija Šukalo)
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PRODAJA STANOVANJA 
IN KOMUNALNO OPREMLJENIH ZEMLJIŠČ ZA GRADNJO 

ENODRUŽINSKIH HIŠ

V Nazarjah, za samostanskim hribom, na lepi sončni legi smo ko-
munalno uredili zemljišča za gradnjo enodružinskih hiš. Za prodajo so 
še na voljo štiri parcele v velikosti od 629 do 856 m2. Izhodiščna cena 
zemljišča je 39,73 EUR/m2. 

V stanovanjskem bloku, Zadrečka cesta 11, Nazarje prodajamo 
dvosobno stanovanje. Izhodiščna cena je 39.400,00 EUR.

Več informacij na naši spletni strani www.nazarje.si ali po telefo-
nu 03 839 16 00. 

Vabljeni na ogled.
Župan

Matej PEČOVNIK, l.r.

ŽUPNIJA LUČE

Nova streha na cerkvi sv. 
Antona v Podvolovljeku

Cerkvena streha bo povsem prenovljena. (Foto: Marija Lebar)

Pred dnevih je izvajalsko podje-
tje Tesarstvo Tomaž Funtek s.p. iz 
Krnice opravljalo prenovitvena de-
la na strehi podvolovlješke cerkve. 
Dela financira Župnija Luče. Del 
sredstev je župnija dobila na raz-
pisu Občine Luče za sofinancira-
nje sakralne nepremične kulturne 
dediščine.

Razpis za 10.000 evrov je bil za-
ključen 15. junija, župnija pa je bila 
edini prijavitelj. Pogoj za prijavo na 
razpis je namreč, da je nepremič-
nina vpisana v register kulturne de-
diščine in ima za izvajanje soglas-

je Javnega zavoda RS za varstvo 
kulturne dediščine. Podvolovlješka 
cerkev je bila zgrajena v 17. stoletju 
in je bila prenovljena v 19. stoletju.

Nova streha je bila nujno potreb-
na, saj je sedanja zamakala, kar je 
ogrožalo freske in notranjost. Izva-
jalec je tako odstranil kritino iz ma-
cesnovih deščic, ki ni zdržala niti 
četrt stoletja. Sicer pa so v zadnjih 
40 letih kritino morali zamenjati že 
trikrat. Nova kritina je trajnejši bob-
rovec, ob tem pa so zamenjali tudi 
dotrajane lesene dele ostrešja.

Marija Lebar

NAMENU PREDALI PRENOVLJENO CESTO V PLANICO 

Investicije v ceste so tudi razvojni projekti
Potem, ko je bila cesta iz Podvo-

lovljeka proti Planici zaradi del ne-
kaj časa zaprta, so v soboto, 20. 
junija, prenovljeno in z novim as-
faltom preplasteno cesto slove-
sno predali namenu. Trak je v druž-

bi domačih s Planice in tamkaj-
šnjega občinskega svetnika Petra 
Podkrižnika prerezal župan občine 
Luče Ciril Rosc, slovesnosti pa so 
se poleg občinskih svetnikov ude-
ležili številni občani.

Izvajalec gradbeno podjetje 
Asfalting d.o.o. iz Ljubljane je in-

vesticijo zaključil še pred pogod-
benim rokom. V slovesnem na-
govoru ob otvoritvi je župan de-
jal, da je ureditev ceste Planica-
-Ravne v dolžini 4,7 km letošnja 
največja občinska investicija in 

bo v celoti plačana iz proračuna. 
»Podlago smo pripravili že v lan-
skem letu, kar se je kljub nekate-
rim pomislekom izkazalo za dob-
ro odločitev iz več razlogov. Pod-
laga se je čez zimo dodobra utr-
dila, v tem času leta pa je mogo-
če doseči ugodnejše cene, ker 

izvajalci še nimajo veliko naro-
čil. Strošek asfaltov je nekaj čez 
200.000 evrov, skupaj pa bo in-
vesticija vključno s pripravo pod-
lage in izvedbo odvodnjavanja 
znesla približno 340.000 evrov.« 

Rosc je povedal, da so poleg 
Konjskega vrha in Strmca s to in-
vesticijo tudi v Podveži kmetije, le-
žeče nad 1.000 metri nadmorske 
višine, s sodobno cesto povezali 
z dolino. »Planico smo z novo ce-
stno povezavo dolini približali na 
približno četrt ure vožnje z avto-
mobilom. Večkrat slišimo, da inve-
sticije v ceste niso razvojni projek-
ti. To seveda ne drži. Prav asfalti-
ranje številnih cest v naši občini v 

zadnjih dvajsetih letih je ključno pri-
pomoglo, da se višinske kmetije ni-
so izpraznile in da bodo lahko bolj 
konkurenčne,« je povedal župan in 
se zahvalil vsem, ki so k pridobitvi 
pripomogli.

Cesto, ki vodi do izhodišč-
nih točk za mnoge gorniške ture, 
je blagoslovil novoštiftni župnik 
Alojz Ternar, spregovoril pa je tu-
di mladi gospodar s Planinškove 
kmetije Anton Mlinar ml. Zahva-
lil se je občini in vsem ostalim, ki 
so omogočili, da bo občinsko sre-
dišče za tukajšnje prebivalce se-
daj dosegljivo varneje, hitreje in 
udobneje. 

Marija Lebar

Veseli nove pridobitve so se županu (drugi z desne) in svetniku Petru 
Podkrižniku (desno) pri rezanju traku pridružili tudi domačini. 

(Foto: Marija Lebar) 
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GNEČ

Zeleni izziv na domačiji 
Jerneja Mazeja 

Jernej Mazej rad pokaže svoje posevke in sadike, ki že obetajo. 
(Foto: Jože Miklavc)

Župnijska karitas Mozirje-Šmihel 
in Društvo za izobraževanje za sa-
mooskrbo s sadjem in zelenjavo iz 
domačega vrta Sadni vrt sta orga-
nizirala poletno delavnico za vzgo-
jo sadik radiča na kmetiji Mazej na 
Gneču. 

Junij in julij je čas, ko pričnemo 
vzgajati sadike radičev in endivije 
solate za jesensko posaditev. Na 
delavnici Zeleni izziv so udeležen-
ke pod strokovnim mentorstvom 
Jerneja Mazeja sejale in spozna-
vale različne sorte radičev glede 
na odpornost, primernost posadi-
tve na naših lokacijah ter kasnej-
šo uporabo. Po zaključku delavni-
ce, na kateri so posejali več vrst je-

senskih »solat«, so opravili voden 
ogled pridelave zelenjave na tej 
mali kmetiji. 

Jernej je presenetil s posaditvijo 
preko 200 sort paradižnika, med 
njimi tudi paradižnik, ki ga je men-
da v Evropo prinesel že Krištof Ko-
lumb, in popolnoma nove vrste pa-
radižnika. Od ostalih povrtnin pa 
pravrsto paprike, redek razhudnik 
iz Avstralije ter neke vrste pepina, 
med gomoljnicami sorodnika fižo-
la, ki v zemlji tvori gomolj, ter go-
moljnico iz Venezuele. Med kuma-
rami je potrebno omeniti brazilska 
dišečo kumaro in še eno s porek-
lom iz Kenije. 

Jože Miklavc

34. SREČANJE ČEBELARJEV V DELCAH

Delovno srečanje 
obogatili z blagoslovom 

čebelnjaka

Bočki župnik Ivan Šelih je blagoslovil čebelnjak Cirila Matka – Marinška. 
(Foto: Ivan Fale)

V nedeljo, 21. junija, so se v Del-
cah, pri čebelarju Cirilu Matku – Ma-
rinšku zbrali njegovi stanovski kole-
gi s prav prijetno nalogo. Matek je 
namreč poleg tega, da je praznoval 
75-letnico, izdelal tudi popolnoma 
nov čebelnjak. V senci Marinškove 
domačije se je zbralo štirideset če-
belarjev, ki so prisostvovali blagos-
lovu čebelnjaka. Tega je opravil boč-
ki župnik Ivan Šelih.

34. srečanje čebelarjev, ki ga 

imajo vsako leto pri drugem čla-
nu, so tako letos združili z blagos-
lovom in praznovanjem rojstne-
ga dne Matka. Srečanje je ime-
lo tudi delovni pomen. Najprej so 
se posvetili aktualni temi – mede-
nju, ki je v tem času, in izrazili zado-
voljstvo, saj kaže, da bo letina me-
du dobra. Posvetili so se še pereči 
temi, zatiranju varoje v jesenskem 
času. 

ŠMS

KOMUNALA MOZIRJE

Nove posode za odpadno embalažo

Nove posode za embalažo bo Komunala Mozirje začela nameščati v 
prihajajočih dneh. (Fotodokumentacija JP Komunala)

Komunala Mozirje je za svoje od-
jemalce v strnjenih naseljih naba-
vila posebne posode za odpadno 
embalažo, ki jih bo v prihajajočih 
dneh razdelila med gospodinjstva. 
Posode so zelene, imajo rumen po-
krov in so namenjene izključno od-
padni embalaži: plastenkam, ploče-
vinkam, tetrapak embalaži.

Kot je povedal direktor JP Komu-
nala Mozirje Andrej Ermenc, so na-
bavili preko 1.300 omenjenih posod 
različnih volumnov. Tako bodo indivi-
dualnim oziroma manjšim odjemal-
cem svojih storitev namenili preko 
900 posod s prostornino 120 litrov. 
Za blokovsko oziroma večstanovanj-
sko gradnjo so namenili 240-litrske 

posode, namestili pa bodo še nekaj 
700-litrskih in 1.100-litrskih posod.

Andrej Ermenc je ob tem povedal: 
»Količine odpadkov naraščajo iz leta 
v leto, odlagališča se polnijo, prostora 
za ureditev novih je vedno manj. Zako-
nodaja s področja ravnanja z odpadki 
nas zavezuje k ločevanju na kraju nji-
hovega nastanka. In nenazadnje: lo-
čevanje odpadkov ima številne pred-
nosti, kot so razbremenitev okolja, 
ohranjanje naravnih virov, varčevanje 
z energijo, saj so lahko odpadki, ki bi 
končali na odlagališču, v drugačni ob-
liki ponovno uporabni. Ločeno zbira-
nje odpadkov iz gospodinjstev je na-
ša skupna odgovornost.«

Marija Lebar
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ZLATA PALETA ZA KIPARSTVO IN FOTOGRAFIJO V NAZARJAH

Certifikat za kakovost za kiparstvo Blanki Božič

Listine je prejemnicam izročil predsednik Zveze likovnih društev Slovenije 
Branko Železnik. (Foto: Marija Šukalo)

Zveza likovnih društev Slovenije 
je v sodelovanju z nazarskim kul-
turnim društvom in Kulturnim dru-
štvom likovnih ustvarjalcev Zgornje 
Savinjske doline Gal v okviru Zlate 
palete pripravila tematsko razsta-
vo fotografija in kiparstvo. Otvoritev 
v Jakijevi hiši je s kulturnim progra-
mom obogatil harmonikar Primož 
Zvir. Dogodek je kot moderator-
ka povezovala Vladka Planovšek, 
pozdravne besede pa sta obisko-
valcem namenila predsednik kra-
jevnega odbora Nazarje Jani Turk 
in predsednica društva Gal Bran-
ka Ermenc. 

Strokovno mnenje o razstavi je 
podal predsednik žirije mag. Zoran 
Poznič, akademski kipar. Pri tem je 
izpostavil, da je na natečaj prispelo 
71 fotografij iz sedmih slovenskih 
likovnih društev in 49 kiparskih del 

parstvu pa akademski kipar oce-
njuje, da ta pri ljubiteljskih obli-
kovalcih postaja žlahtna tradici-
ja formiranja oblik, ki obvladujejo 
prostor, usmerjajo gledalčev pog-
led ter sprožajo miselne procese. 
Obenem je prepričan, da je ljubi-
teljsko kiparstvo popolnoma ena-
kovredno tistemu, ki prihaja iz-
pod rok akademsko izobraženih 
ustvarjalcev. Na ogled je bilo pos-
tavljenih šest del štirih ustvarjalk 
iz naše doline. 

In medtem ko so si Branka Er-
menc, Marjana Špec in Irena Re-
mic prislužile priznanja, je Blanka 
Božič za svoji deli prejela priznanje 
in certifikat kakovosti. Listine je pre-
jemnicam izročil predsednik Zve-
ze likovnih društev Slovenije Bran-
ko Železnik.

Marija Šukalo

iz desetih društev. Komisija je iz-
brala 24 fotografij in 21 kipov. 

Poznič meni, da fotografija od 
avtorja zahteva globlje razume-

vanje prostora in objekta v njem. 
Pri sodobni fotografiji ni pomemb-
na samo tehnična izvedba, glavni 
nosilec je namreč vsebina. Pri ki-

SLOVENSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Vesna Milek: 
Razpoložena za Pariz

Priznana slovenska avtorica je 
zaljubljena. Zaljubljena v Pariz. Lo-
gična posledica tega je, da o Pa-
rizu napiše knjigo. Hvalnico mes-
tu, ki je od nekdaj navdihovalo 
umetnike, ki je ustvarjalo muze. In, 
ki je polno nasprotij; kipi od ljubezni 
in tke številne tragične zgodbe. Je 
mesto spektakularnih obglavljenj, 
steznikov in ženske emancipacije, 
najbolj navdihujočih cerkva in naj-
cenejših prostitutk.

Razpoložena za Pariz je preplet 
presunljivih življenjskih zgodb in 
velemestnih ikon, različnih zgodo-
vinskih obdobij in sodobnosti, ki 
jih Vesna Milek izriše na brezčas-

nem zemljevidu Pariza. Milekova v 
svojem nezamenljivem slogu napi-
še zgodbo o ljubezni in ljubeznih iz 
drugih časov.

MEDGEN BORZA

Predstavitev knjige Šaljive zgodbe pod rečiškim 
zvonom

Z avtorjema knjige Jožetom Tlakerjem (desno) in Zdravkom Novakom (levo) 
se je pogovarjal Bert Savodnik. (Foto: Marija Šukalo)

V okviru praznika rečiške ob-
čine so v Medgen borzi pripravi-
li predstavitev knjige Šaljive zgod-
be pod rečiškim zvonom avtorjev 
Zdravka Novaka in Jožeta Tlaker-
ja. Dogodek je 21. junija moderiral 

Bert Savodnik, z glasbo ga je obo-
gatil harmonikar Nejc Klemenšek, 
pisca pa sta obiskovalcem razkri-
la, kako je knjiga nastajala ter preb-
rala kakšen duhovit odlomek.

Avtorja, »nekdanji učitelj in nek-

danji učenec«, sta se lotila nekate-
rih rečiških občanov, ki so s svojim 
dovtipi in hudomušnimi domislica-
mi ušpičili prenekatero prigodo. Že-
lela sta, da se ohranijo anekdote in 
dogodki, ki so v preteklosti razvese-
ljevali ljudi v rečiški fari. 

Po njunem mnenju je nastalo de-
lo nekakšno nadaljevanje zapisov 
o življenju pod rečiškim zvonom, ki 
jih je pred več kot desetletjem in pol 
uredila etnologinja Marija Makaro-
vič, a tokrat s šaljive strani. 

»V knjigi je zbrano več kot 100 
zgodb, ki so nastale, ko še ni bilo 
mobilnih telefonov, televizije in ra-

dia. So iz časa, ko še ljudje niso 
bili zaprti za svojimi plotovi,« sta 
med drugim izpostavila avtorja in 
poudarila, da zgodbe niso časov-
no opredeljene, temveč po juna-
kih. Nekaterim zgodbam sta doda-
la svoje komentarje.

Publikacijo je izdala in založila 
Občina Rečica ob Savinji, podat-
ke o ljudeh in dogodkih pa so av-
torjem zaupali številni posamezni-
ki. Zgodbe iz življenja ciganskih Pa-
vla in Urše pa sta avtorja povzela iz 
Zgornjesavinjskih vistorij Aleksan-
dra Videčnika. 

Marija Šukalo
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4. DAN TRAJNOSTNE MOBILNOSTI V KRAJINSKEM PARKU 

»Na vdih gorskega zraka« v Logarsko dolino

Največji interes je bil za predelavo navadnih koles v električna.

Četrta prireditev Dan trajnostne 
mobilnosti v Logarski dolini se je 
v nedeljo, 28. junija, pričela s pre-
davanjem enega največjih sloven-
skih strokovnjakov, inovatorja in iz-
umitelja pogonskih mehanizmov 
za vozila na električni pogon, An-
dreja Pečjaka. V kongresni dvora-
ni hotela Plesnik je predstavil naj-
novejše dosežke, izku-
šnje in trende na tem 
področju. 

Po njegovem mne-
nju gre še vedno bolj 
za zaviranje razvoja 
novodobnih prevoznih 
sredstev, ki bi zmanjše-
vala škodljive vplive na 
okolje, kot za pospeše-
vanje. Za to so po nje-
govem krivi tako politi-
ka kot svetovni lobiji, ki 
ob črpanju pogonskih 
goriv in denar iz njih 
ščitijo monopol ter 
neznanske zaslužke. 

Tako se doma in v 
svetu napredna teh-
nologija in vodilni kon-
struktorji borijo s sve-
tovnim kapitalom kot z 
mlini na veter. Predava-
nje vodilnega sloven-
skega strokovnjaka za 
predelave avtomobilov 
na električni pogon, izdelavo prik-
ljučkov za polnjenje avtomobilskih 
baterij, opremo polnilnih točk za 
e-vozila je osvetlilo prihodnost ra-
zvoja elektro vozil in njihovega po-
tencialnega trženja. 

Program tokratne prireditve je 
obsegal razstavo in preizkus elek-
tričnih avtomobilov ter koles. Letos 
so bili na prizorišču na voljo za te-
stne vožnje obiskovalcem avtomo-
bili znamk Renault, Nissan, Peuge-
ot, Citroen in predelana Pečjakova 
mazda 5, ki je že prevozila z enim 
električnim polnjenjem čez 800 
km. Skupaj kar sedem električnih 

Na zunaj povsem enaki kot klasični avtomobili, a z agregatom 
na električni pogon

in hibridnih avtomobilov ter dve 
podjetji za prodajo in predelavo ko-
les so prikazali nove možnosti in 
trende, ki omogočajo na našem tr-
gu dostopno uvajanje vozil na ele-
ktrični pogon v prakso. 

Prireditev sta popestrila vode-
na izleta po delu Poti po Logarski 
dolini in na Okrešelj, vožnja s ski-

ke rolerji ter ponudba na stojnicah 
solčavskih mesnih in lesenih izdel-
kov. Iz Ljubljane je avtobus pripe-
ljal udeležence na dogajanje, lokal-
no pa je mali bus ves dan brezplač-
no prevažal potnike na relaciji med 
Solčavo in obračališčem pod sla-
pom Rinko.

Družba Logarska dolina d.o.o. 
ter drugi partnerji v dolini vsako le-
to kupijo do dve električni kolesi za 
najemanje. Uporabljajo jih tudi v 
promocijske namene (skupno jih 
imajo sedem). V poletnem času pri 
brunarici na vstopu v dolino ponu-
jajo obiskovalcem, ki parkirajo svo-

ja motorna vozila tam, dve takšni 
kolesi brezplačno. Za električna vo-
zila pa je pri hotelu Plesnik ter pri 
brunarici TIC-a na voljo več akumu-
latorskih polnilnih priključkov.

Predstavnik osrednjega priredi-
telja dogajanja, direktor družbe Lo-
garska dolina d.o.o. Marko Lenarčič 
je o tem povedal: »Prireditev je bila 
in ostaja pomembna za Logarsko 

Skike rolkanje je vse bolj priljubljen šport 
na neprometnih cestiščih in drugih ravnih 

površinah. 

dolino in širše Solčavsko, saj kaže 
na usmeritev prometa v krajinskem 
parku v povezavi z vasjo Solčava v 
prihodnosti. V tej finančni perspekti-
vi namreč upamo na pridobitev pri-
mernih sredstev, s katerimi bomo 
lahko uresničili načrt – s čim manj 
obremenjevanja okolja z individual-
nimi motornimi vozili.«

Tekst in foto: Jože Miklavc
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PETLETNICA DELOVANJA OKTETA ŽETEV

Praznovanje kresne noči v Luče privabilo okoli tisoč 
obiskovalcev

Igrišče pri osnovni šoli v Lučah po besedah poznavalcev ni bilo še nikoli tako do zadnjega kotička 
polno. (Foto: Marija Lebar)

Člani okteta Žetev so ob petletnici v sodelovanju z občino in KD Raduha Luče pripravili odmevno 
glasbeno prireditev Kresna noč. (Foto: Marija Lebar)

Ob peti obletnici uspešnega delovanja so 
člani okteta Žetev v sodelovanju z Občino 
Luče in Kulturnim društvom Raduha Luče or-
ganizirali odmevno glasbeno prireditev poi-
menovano Kresna noč. Skupaj z gosti Ireno 
Vrčkovnik, ansamblom Golte in Godbo Zgor-
nje Savinjske doline so za obiskovalce prip-
ravili nepozabno doživetje. 

be, nekaj so jih zapeli skupaj z ansamblom Gol-
te ali Ireno Vrčkovnik, pesem Pri farni cerkvici 
pa je spremljalo celo pritrkavanje iz zvonika bli-
žnje cerkve sv. Lovrenca. Fantje so v temi stopili 
z odra, poiskali vsak svojo ženo ali partnerko ter 
se ji s cvetjem zahvalili za vsestransko podporo.

Oktet Žetev je ob obletnici izdal zgoščenko, ki 
jo je na prireditvi predstavila muzikologinja in ure-
dnica za narodno glasbo na Radiu Slovenija, luč-
ka domačinka mag. Simona Moličnik. Na zgoš-
čenki je 15 pesmi pretežno lirične in ljubezenske 
vsebine, je povedala. Prvi izvod so na prireditvi 
podarili županu občine Luče Cirilu Roscu. Ta se 
je fantom zahvalil za njihov doprinos h kulturne-
mu utripu v občini in širše. Javni sklad RS za kul-
turne dejavnosti je ob tej priložnosti članom okte-
ta podelil Gallusova priznanja. Priznanja sta sku-
paj podelila Simona Zadravec in Ciril Rosc.

Večer je s kresno tematiko v šopek povezal 
voditelj Nejc Slapnik. Dobro razpoloženje je tra-
jalo še po koncu koncerta, ko se je začela vese-
lica z ansamblom Golte. 

Marija Lebar

popevkah pa tudi ob črnski duhovni pesmi. Na 
repertoarju nista umanjkali niti Petra Jereba O 
kresu in domačina Toneta Mlačnika Skriti cvet. 
Mnoge pesmi so bile »podložene« z glasbo god-

Dogajanje se je v sredo, 24. junija, odvijalo na 
igrišču pri osnovni šoli, ki po besedah poznaval-
cev ni bilo še nikoli tako do zadnjega kotička pol-
no. Obiskovalce je, kot se za kresno noč spodo-
bi, pozdravil ogenj, ki je gorel v votlem deblu. Pri-
ložnosti primerna je bila tudi scena, okrašena s 
praprotjo. 

Za začetek se je visoko nad prizoriščem ogla-
sila Zdravljica, saj so se fantje povzpeli na pla-
to na šolski strehi. Nato so se pevci premakni-
li na oder in glasbeni sladokusci so lahko uži-
vali ob slovenski umetni in domači pesmi, ob 
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Spomini na nekdanje drvarje (17)

JUGOSLOVANSKA STROKOVNA ZVEZA NA 
LJUBNEM (NADALJEVANJE)

Jože Trbovšek, žagar na zasebnih žagah, 
je umrl leta 1977. Nazadnje je delal pri ža-
garskem lastniku Lojzetu Zagožnu – Grudni-
ku, ki je bil tudi lesni trgovec na Ljubnem in 
član strokovne komisije lesnega delavstva na 
Ljubnem. Kot tajnik slednje je naveden Jurij 
Predovnik in kot blagajnik Franc Golob, oba z 
Ljubnega. Po vseh izjavah tedanjih lesnih de-
lavcev je bil v organizaciji JSZ zelo dejaven in 
ugleden Franc Nareks. 

Žena pokojnega Trbovška se je dobro spo-
minjala, da so nekoč pred 1. majem vadili 
delavske pesmi kar na žagi. Trbovšek je bil 
vedno zgled vsem drugim delavcem. Zaradi 
omenjenih vaj je moral Trbovšek 14 dni za 
zapahe.

VODSTVO JSZ NA LJUBNEM 
LETA 1940

V januarju 1940 so izvolili na Ljubnem no-
vo vodstvo JSZ. Občni zbor so imeli pri Maj-
cenoviču v Radmirju. Udeležba članstva je bi-
la odlična.

Predsednik je postal Peter Trbovšek, pod-
predsednik Jože Grudnik, tajnik Franc Nare-
ks, njegov namestnik pa Ivan Plesec, blagajnik 
Franc Golob, za gospodarja so izvolili Antona 
Podmeninška, odbornika sta postala Ivan Ne-
rat in Karl Bačun. Nadzorni odbor so sestavljali 
Ivan Plaznik, Franc Turk in Ivan Govek. Naj pou-
darimo, da je ljubenska JSZ vključevala še čla-
ne iz Radmirja in Rečice ob Savinji. 

V vabilu so med drugim zapisali: »Skupi-
na lesnega in žagarskega delavstva bo imela 
svoj redni občni zbor 6. januarja ob dveh po-
poldne v gostilni Majcenovič v Radmirju. Ker 
je občni zbor važen za vse naše člane, prosi-
mo, da se ga vsak udeleži. Na občni zbor pri-
de tudi predstavnik centrale JSZ iz Ljubljane. 
Izvolili bomo nov upravni odbor. Novi odborni-
ki naj si vzamejo za zgled ostale organizaci-
je JSZ, da bodo tudi v najhujši borbi vztrajali 
kot možje na mestu in delali za dobrobit naše-
ga članstva in organizacije. Prvi, to je današ-
nji odbor, je pridobil mnogo pravic žagarjem 
v Gornji Savinjski dolini, posebno pa še onim, 
ki še stojijo izven organizacije. Zato je treba 
pridobiti za našo JSZ tudi te. Prosimo vse čla-
ne, ki bodo izvoljeni za katerokoli funkcijo, naj 
jo vsak sprejme z veseljem. Kajti prav vsak se 

mora privaditi strokovnemu delu tudi kot vodi-
telj odnosno funkcionar.«

DELAVSKA ORGANIZACIJA V 
ŠMARTNEM OB DRETI

Naleteli smo na knjigo članstva zadrečke 
skupine lesnih delavcev iz Šmartnega ob Dre-
ti. Našli smo tudi polo s podpisi vseh članov. 
Z njo so obveščali o sestanku, ki je bil skli-
can 29. decembra 1940 pri Rojtnu v Šmar-
tnem ob Dreti ob 2. uri popoldne. Na sestanek 
je prišlo 36 članov. Pripis: »Udeležba je obve-
zna za vse člane, kateri se sestanka ne ude-
leži brez pravega izgovora, smatra se, da ni 
član naše skupine.«

Smatralo se je, da je sestanek zelo po-
memben. Na dnevnem redu so imeli poroči-
lo predsednika in tajnika, pobiranje članarine 

in razno. Strokovna skupina lesnih delavcev v 
Šmartnem ob Dreti je bila sklicatelj zbora. Po-
lo za udeležbo sta podpisala predsednik sku-
pine JSZ Anton Krajnc in kot tajnik Jože Pur-
nat, ki je večkrat omenjen kot odličen in priza-
deven organizator delavskega gibanja. 

Polo so podpisali vsi člani. Vpisanih članov 
je bilo 68. Nekaj članov je bilo redno zaposle-
nih, nekaj pa je bilo takih, ki so delali le občas-
no. Ti so delali tudi v kmetijstvu. V knjigi je vpi-
san podatek, kdaj se je član vpisal v delavsko 
organizacijo. Skupina je bila očitno ustanov-
ljena leta 1940. 

PREGANJANJE DELAVSTVA 
V ZADRETJU

Omenili smo že, da je bilo povezovanje de-
lavstva v Zadrečki dolini zelo ogroženo zaradi 

hudih pritiskov delodajalcev. Ti so se posluže-
vali raznih oblik groženj, od opozoril, da bodo 
tisti delavci, ki se bodo povezali v delavsko gi-
banje, ostali brez kruha. Tudi orožniki so pri-
pomogli k ogrožanju delavskega povezova-
nja, saj so marsikje kakšno zborovanje nasil-
no prekinili. 

Kako so orožniki preganjali delavce, pove 
dovolj jasno izjava Franca Slapnika iz Volo-
ga. Slapnik je bil graščinski hlapec v Gor-
njem Gradu. Tako so takrat imenovali voz-
nike konjskih vpreg, ti so hkrati oskrbova-
li tudi konje. Slapnik je vozil graščinski les 
na železniško postajo v Šmartno ob Dre-
ti. Hlapci so delali dnevno po 12 ur. Hkrati 
je bil Slapnik tudi splavar in lesni delavec, 
zato so ga pritegnili v organizacijo JSZ v 
Šmartnem ob Dreti. 

Slapnik se je spominjal, da je bil med or-
ganizatorji JSZ Anton Kranjc, graščinski de-
lovodja, predvsem pa je rad poudarjal zas-
luge za uspehe delavske organizacije, ki jih 
je imel neumorni sodelavec JSZ Jože Pur-
nat iz Vologa. Vsi navedeni so sklicali se-
stanek lesnih delavcev v gostilni Cajner v 
Vologu. Bilo je leta 1939. Še pred tem, ko 
so se delavci polnoštevilno zbrali, so vdrli 
v gostilno orožniki in številne navzoče are-
tirali, odpeljali so jih v Gornji Grad. Še is-
tega dne so bili sicer izpuščeni, toda ta-
ko ravnanje orožnikov je delovalo ustraho-
valno in nasilno. Več kot jasno je, da so za 
ravnanjem orožnikov stali delodajalci, ki so 
zaskrbljeno sledili vse bolj rastočemu pove-
zovanju delavcev v JSZ. 

Nadaljevanje prihodnjič.

Velika akcija okoli zadružnega doma v Ljubiji – tlakovali so skladiščni del in okolje doma. Zadružniki 
so opravili veliko delo, in to leta 1954. 

Iščemo stare fotografije
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DARINKA PRESEČNIK, 
svetovalka za hortikulturo

Vrtna jagoda (Fragaria ananassa)

Jagode so najbolj priljubljeno jagodičevje v 
domačem vrtu in so ene najbolj okusnih in aro-
matičnih poletnih sadežev. Za gojenje ne rabimo 
veliko prostora in če tega nimamo, jih lahko po-
sadimo kar na balkonu ali terasi. Sadimo jih lah-
ko vse od pomladi do jeseni. Najbolj idealen čas 
je mesec avgust. 

GOJENJE
Zelo dobro se prilagajajo talnim in podneb-

nim razmeram. Jagodam ustreza sončna in 
zavetna lega. Na gredi, kamor jih bomo posa-
dili, nekaj let pred tem ne smemo gojiti krompir-
ja, paradižnika, krizantem in tudi jagod, pred-
vsem zaradi bolezni. Tla naj bodo srednje tež-
ka, rahlo kisla z veliko organske snovi in dob-
ro odcedna. 

Na novo posajene rastline moramo redno za-
livati, prav tako starejše v primeru suše. Zaliva-
mo jih vedno zjutraj, da se do večera rastline 
osušijo (bolezni). Izogibati se moramo temu, da 
bi zmočili plodove (nastanek bolezni). 

Jagode so večinoma samooplodne, za po-
polnejšo oplodnjo poskrbijo veter in žuželke (če-
bele in čmrlji). Ker so jagode nizko rastoče rastli-
ne, jih je potrebno redno pleti, saj drugače pri-
de do zmanjšanja pridelka. Paziti moramo, da 
jih ne gnojimo po listih. 

Zastirka je pri jagodah zelo pomembna, ker z 
njo preprečimo, da bi plodovi prišli v stik z zem-
ljo. S tem preprečimo gnitje. Za zastirko lahko 
uporabimo slamo, ki jo dodamo, ko se jagode 
začnejo debeliti, lahko pa že pri sajenju uporabi-
mo črno folijo. Za zastirko se lahko uporabi tudi 
lubje, sekanci ... Pri odstranjevanju plevela mo-
ramo paziti, da ne poškodujemo korenin ali ko-
reninskega vratu. 

SORTE
V Sloveniji rastejo tri vrste »divjih« jagod, 

med njimi tudi navadni jagodnjak oziroma goz-
dna jagoda. Prve vrtne jagode, kot jih pozna-
mo danes, so nastale z medvrstnim križanjem 
severnoameriških in čilskih jagod v Franciji le-
ta 1750. Najbolj cenjene sorte so tiste, ki rodi-
jo poleti, vendar so rodne samo enkrat na leto. 
Mesečne ali večkrat rodne sorte jagod podalj-
šajo sezono obiranja, vendar njihov pridelek ni 
tako obilen. Plodovi so v primerjavi s poleti zo-
rečimi sortami manjši in manj sladki. Pozna-
mo tudi alpske jagode, ki so drobne, vendar ze-

lo aromatične. Tudi te imenujemo kar gozdne 
jagode. Na izbiro imamo še posebne jagode z 
rožnatimi cvetovi, belimi plodovi, z okusom, ki 
spominja na ananas ... 

V posameznih delih Slovenije so kot avtohto-
ne razširjene tudi muškatne jagode. Za njih je 
značilno, da imajo večje plodove od gozdnih in 
so tudi na višjih stebelcih. Rastline so višje, listi 
večji in rahlo dlakavi. Rastlina je dvodomna, kar 
pomeni, da imamo ženske rastline s plodovi in 
moške opraševalne rastline. 

Rožnato in vijoličasto cvetoče sorte so zani-

mive in jih je izredno veliko, vendar so plodovi vi-
soke kakovosti le pri posameznih. 

Jagode z belimi plodovi so potomke ene star-
ševskih rastlin žlahtne jagode, ki izvirajo iz Juž-
ne Amerike. Plodovi so nekoliko bolj drobni, so 
dobrega okusa, spominjajo na ananas, ima-
jo pa močno izražena rdečkasta semena na 
povrhnjici. 

KORISTNI UČINKI
Tako gozdne kot vrtne jagode so bogate z vi-

taminom C. Vsebujejo še vitamin A, beljakovine, 
ogljikove hidrate, vlaknine in mikroelemente, kot 
so železo, magnezij, fosfor, kalij ... Kot zdravilno 
rastlino so jih uporabljali že v stari Grčiji in v an-
tičnem Rimu. Uživanje svežih plodov znižuje krv-
ni tlak in delujejo odvajalno. Čaj iz svežih listov 
pomaga pri driski, čaj iz posušenih listov in kore-
nin pa lajša težave pri uriniranju, čisti ledvice in 
mehur, pomaga pri zlatenici, lajša črevesne in 
želodčne težave in čisti kri. 

Uporabljajo jih tudi za beljenje zob, ker vsebu-
jejo fluor. Pogosto jih uporabljajo za razne die-
te, ker so skoraj brez kalorij, vsebujejo pa obili-
co vitaminov in mineralov. Na žalost ta sadež ni 
primeren za vse, saj so nekateri ljudje na jago-
de alergični. 

LOVSKA DRUŽINA LJUBNO OB SAVINJI

Ob obletnici pobratenja prejeli 
najvišje priznanje

Predsednik LD Ljubno in dobitnik zlate plakete Lovske zveze Hrvaške Andrej Napotnik (tretji z desne) 
v družbi s hrvaškimi kolegi. (Fotodokumentacija LD Ljubno ob Savinji)

Delegacija članov Lovske družine Ljubno ob Sa-
vinji se je sredi junija odzvala na vabilo pobratene 
Lovske družine Kuna Pregrada s Hrvaške, katere 
člani so praznovali sedem desetletij delovanja in 
hkrati štiri desetletja pobratenja z ljubenskimi lov-
ci. Ob tej priliki so LD Ljubno podelili najvišje pri-
znanje hrvaške lovske zveze, priznanje prve stop-
nje, predsedniku Andreju Napotniku pa zlato plake-
to za zasluge na področju lovstva in sodelovanja. 

Svečana skupščina je potekala v prostorih 
Občine Pregrada. Ob tej priložnosti so bila pode-

ljena številna priznanja in zahvale, prizadevnim 
članom njihove lovske družine, prav tako pa lju-
benske. Slednjim zavoljo dobrega sodelovanja 
in izmenjave izkušenj. 

Druženje med domačini in gosti z Ljubnega 
ob Savinji se je nadaljevalo v njihovem lovskem 
domu, kjer so zapečatili dolga desetletja plodne-
ga sodelovanja. Slednje temelji na obiskovanju 
drug drugega, na izmenjavi izkušenj in ne na-
zadnje na promociji lovska ter skrbi za naravo.

Benjamin Kanjir
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POLFINALIST MASTERCHEF SLOVENIJA JERNEJ NEJC GOLIČNIK

Za uspeh gredo zasluge znanju, sreči, predvsem pa 
močni volji

Jernejc je bil pretekli teden tudi gost pogovornega večera na Rečici ob 
Savinji v Medgen borzi, kjer je z veseljem poklepetal z Urško Selišnik in 
odgovarjal na vprašanja obiskovalcev, ta teden pa bo v Fašunovi hiši na 

Ljubnem ob Savinji delil znanje, kako narediti kremšnito ala Jernejc, ki je 
preverjeno zelo dobra. (Foto: ŠMS)

Telefonski aparat po velikem us-
pehu Jerneja Nejca Goličnika z Re-
čice ob Savinji, ki je tekmoval v prvi 
sezoni kuharskega šova Master-
Chef Slovenija, kar ne preneha zvo-
niti. Prosti čas ali dopust je zanj tre-
nutno le pobožna želja. Pravijo, da 
je železo treba kovati, dokler je vro-
če in Jernejc, kot so ga poimeno-
vali v oddaji, se po službi neneh-
no pojavlja na vseh koncih Slove-
nije, praktično kamorkoli ga vabi-
jo. Kljub prepoznavnosti pa osta-
ja tak, kot je bil, preprost, zgovoren 
in po preizkušnji v MasterChefu tu-
di modrejši. 

Jernejc je bil v trenutku, ko je iz-
vedel, da kuharski šov prihaja v 
Slovenijo, odločen, da bo med tek-
movalci. Kar ni bilo enostavno, saj 
se je na tekmovanje prijavilo pre-
ko petsto kandidatov, v oddajo so 
jih sprejeli le 16. Velika želja ga je 
držala pokonci in ga pripeljala v ta-
ko želeno kuhinjo, mu dala ener-
gije, da je izločil enajst tekmoval-
cev in tekmovanje zaključil v polfi-
nalu. Ampak žalosti zaradi tega ni, 
je povedal, čeprav mu do zmage ni 
manjkalo veliko.

ZNAMENITE KREMŠNITE
Snemanje šova je vse kaj druge-

ga, kot potem prikažejo v oddajah 
na televiziji, je omenil. Snemanje 
je trajalo tudi dvanajst ur na dan, 

5. NOČNO GASILSKO TEKMOVANJE ZA POKAL OBČINE REČICA OB SAVINJI

Domačinke zasedle tretje mesto

Na nočnem tekmovanju se je v vaji pomerilo tudi sedem ženskih desetin. 
(Foto: Marija Šukalo)

Člani Prostovoljnega gasilskega 
društva Rečica ob Savinji so pripra-
vili nočno tekmovanje za pokal do-
mače občine. Z njim so dodali svoj 
prispevek k praznovanju občinske-
ga praznika. 

Na poligonu ob gasilskem do-
mu se je v vaji z motorno brizgal-
no preizkusilo 14 moških in sedem 
ženskih ekip iz prostovoljnih gasil-
skih društev naše doline in širše. 
Tekmovali so po pravilih gasilske 
zveze brez dodanih točk za starost 
tekmovalcev. Barve naše doline so 
branili člani PGD Nova Štifta, Mo-
zirje, Pobrežje ob Savinji, Gorica ob 

Dreti in Rečica ob Savinji s štirimi 
moškimi in dvema ženskima dese-
tinama. V moški konkurenci so No-
voštiftčani zasedli zadnji dve mes-
ti, Pobrežanom je pripadlo enajsto 
in Mozirju osmo mesto. V ženski 
konkurenci so bile predstavnice 
organizatorja tretje in Mozirjanke 
zadnje. 

Pod reflektorji so se letos najbo-
lje odrezali PGD Kebelj pred Andra-
žem nad Polzelo in Drešinjo vas-
jo v moški kategoriji. Med ženska-
mi sta prvo in drugo mesto zasedli 
PGD Lokovica in Šikole.

Marija Šukalo

od tega so kuhali eno uro, preos-
tali čas pa so čakali, čakali, hodi-
li na izjave in še čakali, je nasme-
jano razložil Jernejc. V tem času je 
prebiral kuharske knjige in se po-
govarjal s sotekmovalci.

V času tekmovanja je pripra-
vil tudi najboljšo kremšnito, na tla 
spustil že pečeno pito, zaradi česar 
bi lahko tudi zapustil šov in pozabil 
na sestavine ričeta. »Ričet sem naj-
brž pil že po flaški,« je vse skupaj 
na šalo obrnil Jernejc, »a v ključ-
nem trenutku včasih pozabiš kaj 
povsem vsakdanjega. Kamere me 

niso motile, le sodniki so znali vča-
sih koga tudi zmesti.« Snemanje je 
bilo zelo naporno, ob koncu je bil 
včasih že tudi na tem, da vse sku-
paj zapusti, a mu močna volja in 
želja tega nista dopustili. 

PRAVO PONUDBO ŠE ČAKA
Kaj bo počel v prihodnosti Jer-

nejc, ki se od svojega klobuka le 
redkokdaj loči, še ne ve. Še vedno 
dela kot tesar in čaka na pravo po-
nudbo, čeprav pravi, da tudi delo v 
gostinstvu ni šala. »Ko so vsi pros-
ti, si ti v službi, ni prostih nedelj, pra-

znikov …« Zato razmišlja o lastnem 
projektu, kjer se seveda vse začne 
pri financiranju. A kot ga je moč-
na volja pripeljala v šovu na mes-
to tretjega kuharja v Sloveniji, ver-
jame, da se bo uresničilo tudi to. 
Za sabo ima namreč več težkih ži-
vljenjskih preizkušenj, katere je pre-
magal v svoj prid. Iz vsake je izšel 
pametnejši in tako verjame tudi v 
svojo kuharsko prihodnost.

Zgovorni Jernejc, ki zase pravi, 
da tako, kot rad preizkuša nove je-
di, nemalokrat čudnih kombina-
cij, ki se izkažejo za zelo dobre, ta-
ko rad tudi govori. »Včasih pravim, 
da sem kot plevel, bolj ga puliš, bolj 
raste.« Prav zaradi svoje gostobe-
sednosti je navezal zelo dobre pri-
jateljske odnose s sotekmovalci in 
z njimi se rad druži na številnih pri-
reditvah, nemalokrat pa ga povabi-
jo tudi za štedilnik. 

ŠMS

Silim se, da bi se vsemu 
smejal, ker se bojim, da bi se 
mi bilo treba jokati. 

Pierre-Augustin Caron de 
Beaumarchais
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ZAKLJUČNI KONCERT GLASBENE ŠOLE NAZARJE OB DNEVU DRŽAVNOSTI

Predstavili šolsko leto, bogato z nagradami

Zaključni koncert je bil predvsem v znamenju sproščujočih glasbenih točk, ki 
so jih učenci odigrali vsem zbranim v velik užitek. (Foto: Tatiana Golob)

Dan pred zaključkom šolskega 
leta, 23. junija, je v dvorani nazar-
skega doma kulture potekal zak-
ljučni koncert učencev Glasbene 
šole (GŠ) Nazarje. Predstavili so 
svoj napredek, saj so njihovi ble-
ščeči rezultati na tekmovanjih v po-
nos tako staršem kot strokovnim 
delavcem šole.

Nadarjeni glasbeniki so osvoji-
li dve priznanji za udeležbo, osem 
bronastih, devet srebrnih in dva-
najst zlatih nagrad. Dve učenki sta 
osvojili posebni nagradi, eno za 
osvojenih 100 točk v svoji kategori-
ji in eno za izvedbo obvezne sklad-
be. Pomembna potrditev za šolo je 
tudi udeležba njihove učenke na 
zaključnem koncertu prvonagra-

Glasbene šole Stuttgart, ki je s pihal-
nim orkestrom nazarske GŠ prip-
ravil nepozaben dogodek. Kot no-
vost v minulem šolskem letu je šo-
la organizirala tri mojstrske tečaje. 
Z njimi so želeli učencem ponuditi 
dodatno izobraževanje s priznani-
mi domačimi in tujimi profesorji. Za 
vse tečaje je bilo izkazano izjemno 
zanimanje, zato bodo tudi v prihod-
nje razmišljali o podobni obliki do-
datnega izobraževanja. Marinšek je 
izrekel posebno pohvalo tudi vsem 
sodelujočim na glasbeni pravljici V 
deželi Tralalaj ter baletni predstavi 
Hrestač in Pepelka. Oba projekta si 
je v petih posameznih predstavah 
ogledalo preko tisoč gledalcev.

Tatiana Golob

jencev na državnem tekmovanju 
TEMSIG. Nagrajenim učencem so 
bila na zaključnem koncertu s stra-
ni šole podeljena posebna prizna-
nja, vsi zbrani v dvorani pa so jih 
nagradili z bučnim aplavzom.

Ravnatelj GŠ Nazarje Jernej Ma-
rinšek je poudaril, da so izvedli pre-
ko 90 nastopov in koncertov. Med 
koncerti, ki jih pripravljajo z zuna-
njimi izvajalci, je izpostavil koncert 
Mladinskega pihalnega orkestra 

TIBETANSKI MENIHI V LOGARSKI DOLINI

Pod Ojstrico izvedli tradicionalno slovesnost pudžo

Menihi iz Tibeta so se dobro počutili v družbi s predstavnico hotela Plesnik 
Nino Plesnik. (Fotodokumentacija Nine Plesnik)

V petek, 26. junija, so se v hote-
lu Plesnik in v Logarski dolini mudi-
li trije menihi iz Tibeta. Njihova že-
lja, da bi videli to lepo deželo Slo-
venijo ter še posebej njene narav-
ne in druge znamenitosti, se jim je 
uresničila ob sodelovanju s podje-
tjem Alpguide ter v konkretnem pri-
meru z osebjem hotela. 

Sangay Gyatso, Thupten Sherab 
ter Thinlay Tenzing so dvodnevno 
bivanje pod Kamniško-Savinjskimi 
Alpami izkoristili za oglede, doži-
vetje narave, domače kulinarike in 
stike z Milanom Romihom, Acom 
Pepevnikom, Danilom Tičem, Mar-
kom Lenarčičem, Nino Plesnik ter 

vadna, enkratna izkušnja. Molitev 
»pudža« je bila namenjena Logar-
ski dolini, vrhovom nad njo in za 
dobro karmo ljudi, ki prebivajo tod 
ali jo obiščejo. 

Menihi so bili nastanjeni v vi-
li Palenk, kjer so se po naših infor-
macijah dobro počutili, vtise o obi-
sku alpske krasotice pa bodo de-
lili z mnogimi svojimi brati v Tibe-
tu. Ob tem je potrebno dodati, da 
bodo isti organizatorji koncem ju-
lija ali v začetku avgusta pripravili 
na travniku v bližini hotela Plesnik 
nočno projekcijo filma na gorsko 
tematiko.

Jože Miklavc

SREČANJE IN DAN ČEBELARJEV

Domači med je vse bolj cenjen

Anton Žmavc in njegova žena 
Marija sta povedala marsikateri 
nasvet glede uporabe medu in 
medenih izdelkov v zdravilne 
namene. (Foto: ŠMS)

V soboto, 20. junija, je član Če-
belarske družine Gornji Grad An-
ton Žmavc v središču kraja pos-
tavil stojnico z medenimi dobro-
tami, s katero je obeležil dan od-
prtih vrat slovenskih čebelarjev. 
Na stojnici so bile poleg medu, 
medice, propolisa in še česa tu-
di razne brošure. 

Ker je domači med vedno bolj 
cenjen, poznana je tudi njego-
va zdravilna vrednost, kupcev ni 
manjkalo, prav tako sta Žmavc in 

njegova žena Marija znala pove-
dati marsikateri nasvet o uporabi 
medu in medenih izdelkov. 

ŠMS

drugimi. Na srečanje z njimi ob ve-
černi molitvi na travniku pod Oj-
strico so bili povabljeni vsi gostje 

Solčavskega in Logarske doline, 
molitvi jih je prisostvovalo čez 40. 

Dogodek je bil za prisotne nena-
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV NAZARJE

Nekaj preteklosti in nekaj prihodnosti

Nazarske upokojence je pot popeljala v Trst na ogled križarke, ki je na njih naredila velik vtis in jim 
zbudila željo, da bi vsaj enkrat v življenju šli na plovbo s to lepotico. (Foto: Anton Fricel)

Člani društva upokojencev iz Nazarij so zelo 
aktivni. Več kot 30 jih je v maju odšlo v Muzej pre-
mogovnika Velenje. Zanimiva so bila »njihova no-
va oblačila«, še zanimivejše pa popotovanje pod 
zemljo z dobrim vodičem. V istem mesecu so so-
delovali s krajevno skupnostjo Kokarje v času nje-
nega praznovanja, in sicer s kulturnim nastopom. 

6. junija jih je pot popeljala v Trst na ogled kri-
žarke Costa Mediterranea, ki je na njih naredila 
velik vtis in jim zbudila željo, da bi vsaj enkrat v živ-
ljenju šli na plovbo s to lepotico. 9. junija so krenili 
na pohod na Farbanco, saj so pripravili srečanje 
v času praznovanja krajevne skupnosti Nazarje. 
Planinsko društvo Nazarje jim vedno priskoči na 
pomoč, članica društva upokojencev Marjeta pa 
jim je podarila sliko njihovega doma. 

Redni pohodi vsak prvi torek v mesecu so le-
po obiskani, saj se število pohodnikov veča. Nji-
hovi prostovoljci so obiskali vse, ki ne morejo na 
pot ali pa se je njihova pot ustavila v domovih 
za starejše. Za še lepše dneve pa berejo v kra-
jevni knjižnici.

Radi bi videli, da bi bile v njihovo delovanje 
vključene vse generacije – od mladih, vitalnih 
upokojencev, članov, ki so se že malce umirili in 
pa tistih, ki jih spremljajo preko povabil in so z 
njimi le v mislih, in da bi vsi, tudi tisti, ki zmorejo 

vse, razumeli tiste, ki tega ne zmorejo. 
Ravno zato, ker ljudje radi berejo, še ved-

no napišejo prijazna povabila, ki jih poverjeniki 
raznosijo vsem članom, z njimi malce poklepe-
tajo in jim s tem polepšajo uro ali dan v njiho-
vem življenju. Zdi se jim, da je pristen stik naj-

pomembnejši in da topla beseda pomeni naj-
več, zato so se odločili, da s tem nadaljujejo in 
da pristnega stika ne bo uničila nova informa-
cijska tehnologija. In njihovi načrti se v tem tem-
pu nadaljujejo.

VP
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DRŽAVNO PRVENSTVO V CESTNEM KOLESARSTVU MIRNA PEČ 2015

Tilen Finkšt iz Mozirja osvojil 
naslov državnega prvaka med 

starejšimi mladinci

Tilen Finkšt je zmagal med starejšimi mladinci 
na državnem prvenstvu v cestnem kolesarstvu 
Mirna peč 2015. (Fotodokumentacija TF)

Konec junija je v Mirni Peči pri Novem mestu 
potekalo cestno državno prvenstvo za kategori-
je mladincev ter članov. Med sabo so se pomeri-
li najboljši slovenski kolesarji, med starejši mla-
dinci pa se je najbolje izkazal Tilen Finkšt iz Mo-
zirja, o uspehih katerega smo že pisali. Kot kaže, 
je pred njim zelo uspešna sezona, ki ga lahko 
pripelje na evropsko prvenstvo v Estonijo in kas-
neje na svetovno prvenstvo v Ameriko. 

Novomeška Adria Mobil je v nedeljo, 28. ju-
nija, organizirala 25. državno prvenstvo v ce-
stnem kolesarstvu. Najprej je bila na sporedu 
dirka starejših mladincev, ki so se pomerili v de-
vetih 11,9 kilometra dolgih krogov. Po pričevanju 
spremljajočih je bila tekma zelo aktivna in nape-
ta. Težko in selektivno traso dirke je najbolje iz-
koristil Tilen Finkšt, Mozirjan, ki vozi pod okriljem 
Kolesarskega društva ROG. 

Tilnovi naporni treningi so se izplačali in 
uresničila se mu je želja osvojiti naslov dr-
žavnega prvaka. »Po prevoženih 20 kilome-
trih smo trije kolesarji za sabo pustili glavnino, 
po vstopu v 30. kilometer sem ostal sam, pred 
mano pa še 75 kilometrov proge. Pred zasle-
dovalci sem imel štiri minute prednosti, vendar 
se je ta počasi zmanjševala. Po navodilih tre-
nerja Andreja Hauptmana, ki me je usmerjal iz 
spremljevalnega vozila, sem uspešno končal 
dirko z prednostjo 18 sekund pred drugouvr-
ščenim. Bilo je naporno, vendar se je ves trud 
izplačal.« 

20. MEDNARODNI ATLETSKI MITING 

Mihalinčeva 
v svojih 

disciplinah brez 
konkurence

Maja Mihalinec iz Mozirja kljub zmagi v Velenju 
še vedno nima norme za svetovno prvenstvo v 

Pekingu. (Foto: Marija Šukalo)

V Velenju je ob dnevu rudarjev potekal 20. 
mednarodni atletski miting. Dogodka se je ude-
ležilo več kot 200 atletov in atletinj iz 25 držav s 
petih celin. Tudi tokrat se je v sprintu na 100 in 
200 metrov preizkusila Mozirjanka Maja Miha-
linec, ki je v obeh disciplinah pometla s konku-
renco. Na 100 metrov je s časom 11,54 zmaga-
la pred Slovenkama Tino Jureš in Kajo Debevc.

Na 200 metrov je progo pretekla v času 
23,22 in žal za dve stotinki zgrešila normo za 
svetovno prvenstvo v Pekingu, a kljub temu ji je 
rezultat zadoščal za prvo mesto. Na drugo se je 
uvrstila Južnoafričanka Justine Palframan in na 
tretje Avstralka Ella Neslon. 

Sicer pa ima varovanka trenerja Srđana 
Đorđeviča še čas, da doseže normo. To bo lovila 
na naslednjem tovrstnem dogodku v Ljubljani. 

Marija Šukalo

Za odličnim kolesarjem je tako zelo uspešna 
prva polovica letošnje kolesarske sezone. Tre-
nutno vodi v seštevku točk za pokal Slovenije in 
neutrudno trenira naprej s ciljem, da ga njegovi 
uspehi popeljejo na evropsko prvenstvo v Esto-
nijo, ki bo že avgusta, in kasneje na svetovno pr-
venstvo v Ameriko.

Tatiana Golob
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GODBA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Gostje državnega srečanja hrvaških godb

Godbeniki so si ogledali tudi del turistične ponudbe kraja Novi Vinodolski. (Foto: Matej Kranjc)

Novi Vinodolski je junija gostil 29. srečanje hr-
vaških pihalnih orkestrov. Skozi celotno pomlad 
so potekali regijski izbori in v tem poznanem ob-
morskem letovišču je sodelovalo pet najboljših 
orkestrov A kategorije. S koncertnim programom 
obveznih skladb in skladb po lastnem izboru je 
strokovna komisija izbrala najboljše tri orkestre.

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti in Hrva-
ški sabor kulture zgledno sodelujeta že mnogo 
let. Plod sodelovanja so tudi izmenjave različ-
nih kulturnih programov. Na tokratnem tekmo-
vanju je Slovenijo kot gost predstavljala Godba 
Zgornje Savinjske doline. To čast si je pridobila 
z lansko absolutno zmago na državnem tekmo-
vanju slovenskih pihalnih orkestrov v prvi težav-
nostni stopnji.

Po ogledu glavnih znamenitostih mesta in 
okolice v organizaciji tamkajšnje turistične zve-
ze je sledila tonska vaja v kulturnem domu, kjer 
je tekmovanje potekalo. V vročem dnevu je nato 
še kako prijala ohladitev v morju. Po končanem 
tekmovalnem delu hrvaških orkestrov pa kon-
cert. Godba Zgornje Savinske doline je predsta-

vila del lanskega zmagovalnega tekmovalnega 
programa, od navdušenega občinstva pa se je 
poslovila s Slovenskimi pozdravi Slavka Avseni-
ka. Celotno prireditev je snemal tudi hrvaški na-
cionalni radio.

Vsekakor je takšno gostovanje za zgornjesa-
vinjske godbenike še ena nagrada za vse njiho-
ve uspehe v preteklosti in spodbuda za nadalj-
nje delo.

Matej Kranjc

MEŠANI PEVSKI ZBOR KD LJUBNO OB SAVINJI

Ljubenski pevci zaključili sezono na Travniku

Člani ljubenskega mešanega pevskega zbora so se pred dopusti podali do Koče na Travniku, kjer so 
veselo prepevali in se dostojno poslovili od pevske sezone. (Foto: Franjo Atelšek)

V času, ko se zapirajo šolska vrata in otroci 
odhajajo na počitnice, so si svojevrsten »odhod 
na počitnice« privoščili tudi pevci ljubenskega 
mešanega pevskega zbora. Kakih ducat članov 
se je odločilo, da bodo za zaključek pevske se-
zone nekaj naredili tudi zase in se podali na pla-
ninski pohod iz Smrekovca na Travnik. 

Slabe tri ure, ki jih kažejo planinski smerokazi, 
so se za to nezahtevno in prijetno planinsko pot 
kar podaljšale. Ob takšni pevski druščini in pre-
lepi naravi bi bilo pač malce čudno, da si ne bi 
tudi ob poti od Smrekovca, Komna, prelaza Hli-
povca, Turnovke do Travnika privoščili »kakšno 
zapet«. 

Nič drugače ni bilo ob prihodu na Travnik, 
kjer je bilo ob tamkajšnji priljubljeni postojan-
ki ljubenskih planincev po zasluženem okrepči-
lu veselo kot že dolgo ne. Od pevskih pohodni-
kov, med katerimi sta bila tudi njihov zborovod-
ja Mitja Venišnik in ljubenski župan Franjo Na-

OPRAVIČILO
V prejšnji številki Savinjskih novic smo na 

strani 11 zapisali, da je rečiški župnik Mar-
ko Rakun opravil blagoslov vozila Prosto-
voljnega gasilskega društva Grušovlje. Mar-
ko Rakun je sicer rečiški rojak, a je kaplan 
v Šoštanju. Za napako se njemu in bralcem 
opravičujemo.

Uredništvo

raločnik, ki je tudi član zbora, pač kaj drugega 
kot prelepo pesem, ki se je razlegala ob Koči na 

Travniku, in obilico dobre volje ni bilo pričakovati.
Franjo Atelšek
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LOVSKA DRUŽINA MOZIRJE 

Lovci obiskali malčke in šolarje

Lovca sta otrokom poskušala približati tudi drugi vidik dela, ki ga opravljajo. To je varstvo in ljubezen 
do neokrnjene narave. (Foto: Benjamin Kanjir)

Člani Lovske družine Mozirje bodo v letoš-
njem letu praznovali sedem desetletij delovanja. 
Pred njimi je kar nekaj dogodkov, s katerimi bo-
do obeležili ta jubilej. Dva izmed njih so realizira-
li junija, ko so obiskali mozirski vrtec in osnov-
no šolo ter malčkom in šolarjem predstavili svo-
je delo.

Dva člana mozirske zelene bratovščine sta 9. 
junija na obisk najmlajših, ki dopoldneve preživ-
ljajo v varstvu vzgojnih delavk, prišla dobro oblo-
žena. Oblečena v svečani uniformi sta za lažjo 
predstavo o tem, kaj lovci sploh počnejo, prines-
la s sabo vrsto trofej. Malčki so ugotavljali, kate-
ri živali pripadajo različna rogovja, zobje in po-
dobno. Na ogled sta prinesla tudi nekaj nagače-
nih živali, ki so si jih z veseljem ogledali. Ob tem 
pa pokazali, da so jim te živali dobro poznane in 
da jih poznajo veliko vrst.

Lovca sta otrokom poskušala približati tudi 
drugi vidik dela, ki ga opravljajo. To je varstvo in 
ljubezen do neokrnjene narave. S tem, da so ve-
liko v gozdu, hitreje opazijo, kaj je v njem naro-
be. Poleg tega skrbijo za živali, ki v določenih ob-
dobjih leta nimajo na razpolago dovolj hrane za 
svoje življenje. S krmljenjem marsikateri izmed 
njih omogočijo preživetje in skrb za mladiče.

Na zadnji šolski dan se je lovec Borut Zavo-
lovšek oglasil še v prostorih mozirske osnov-
ne šole. Na srečanju s šolarji prvih petih razre-

dov je bilo zelo pestro. Vprašanja so kar deže-
vala, po drugi strani pa so otroci pokazali visok 
nivo znanja. Pred koncem srečanja je lovec pri-
jel v roke še kitaro in skupaj so zapeli vrsto pe-
smi o živalih.

Lovstvo je specifično področje društvenega 
delovanja, ki ga večina ljudi premalo ali zgolj 
pavšalno pozna. Še najbolj lov. Slednjega, kate-

rega kvote odstrela divjih živali predpiše država, 
stalno pa nadzorujejo inšpektorji, je zgolj maj-
hen del nalog, ki jih lovci izvajajo. Veliko večji de-
lež temelji na varstvu narave in skrbi za ravno-
vesje v njej. Zato je prav, da s tem seznanjajo že 
najmlajše, ki bodo na ta način lahko gojili poziti-
ven odnos do njih in konec koncev narave.

Benjamin Kanjir

VRTEC MOZIRJE

Začni z malim in nadaljuj počasi

Pri mozirskem vrtcu so napravili vrt »sonček«. (Foto: Nevenka Anzelc Gostenčnik)

Pridelava zelenjave in sadja na domačem 
vrtu ima številne ugodne učinke na nas, naše 
življenje in okolje. Če uživamo doma pridelano 
zelenjavo, vemo, kako je bila vzgojena in kaj v 
resnici uživamo. Prav tako lahko prihranimo ne-
kaj denarja, obenem pa poskrbimo za boljše po-
čutje.

Spomladi, poleti in jeseni, ko so ugodni vre-
menski pogoji, se naše bivanje iz notranjih pro-
storov preseli na vrt, igrišče, gozd ... Vse to posta-
ne neposredni podaljšek našega bivanja. Rastli-
ne, ptičje petje, sončni žarki in božanje vetra nam 
bodo pomagali, da se bomo prijetneje počutili.

Že vrsto let se poslužujemo elementov Reggio 
Emililia, otroci skrbijo za »naš« vrt« že tretje leto z 
velikim veseljem. Nekako smo spoznali osnove 
vrtnarjenja, dosegli višjo stopnjo zavesti za skrb 
za okolje in vrt. Lahko rečemo, da smo »odrasli«. 

Okrog našega vrtca imamo še nekaj neizko-
riščene zelenice. Ta košček se nahaja na »hrib-
čku«, obsijanim s soncem, malo odmaknjenim 
od dogajanja. »Beseda je dala besedo«, odloči-
tev je padla!

Odločili smo se, da bomo napravili vrt »son-
ček«. Ideja o obliki vrta nekako sovpada s pro-
storom, ki je na razpolago. Na podlagi »razgo-

vorov«, ogledov, smo pričeli z zbiranjem materi-
ala za gradnjo vrta. Gozd je postal naša stalna 
točka delovanja, tudi »gozdni škrat« nas že poz-
na, saj vsi otroci z vrtca radi poskrbimo tudi za 
njegovo »hiško«.

Da bomo naš vrt dokončali, so nam in nam 
še bodo pristopili na pomoč starši, ki nam ved-

no stojijo ob strani, za kar smo jim neizmerno 
hvaležni. Ponosni smo tudi na ostale prijazne 
ljudi, ki nam nikoli, resnično nikoli ne odrečejo 
pomoči. Marsikdo nam sam ponudi pomoč, kar 
je v današnjem času zlata izjema. Ponosni smo 
na »naše krajane«, izjemno prijazne ljudi!

Nevenka Anzelc Gostenčnik
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OSNOVNA ŠOLA BLAŽA ARNIČA LUČE

Zaključek šolskega leta z Bilbi

Pevka Bilbi in kitarist Gregor Stermecki sta s 
pesmijo pospremila šolarje na počitnice. 

(Foto: ŠMS) 

Zadnji šolski dan so se lučki šolarji zbra-
li v dvorani kulturnega doma, kjer so pripravili 
zaključno akademijo, s katero so uradno zaklju-
čili s šolskim letom. Pevski zbor je uvodoma za-
pel pesem, posvečeno njihovi šoli. Učenci so 
pripravili zabavna poročila, ravnateljica Andre-
ja Urh je spregovorila zaključne misli pred poči-
tnicami. Knjižničarka Simona Funtek je podelila 
nagrade najbolj pridnim bralcem, poslovili so se 
tudi od dveh učiteljic, Jožice Podkrajnik in Roma-
ne Luković, ki odhajata v pokoj. 

Najbolj težko pa so učenci pričakovali poseb-

5. EKO FESTIVAL V ŽALCU

Mozirski četrtošolci na festivalu 
doživeli vse in še več

Četrtošolci so se preizkušali v najrazličnejših 
panogah. (Foto: Rozika Kanjir)

V začetku junija je v Bio parku Nivo Žalec 
odprl svoja vrata peti Eko festival, ki se je z leti 
prelevil v kar tridnevnega. Festival ponuja osre-
dnje dogajanje z eko vsebinami v Savinjski doli-
ni, vsako leto pa ga obišče več ljudi. Letošnje le-
to so se ga prvič udeležili tudi četrtošolci Osnov-
ne šole Mozirje, ki so si ogledali številne zanimi-
vosti, dan doživetij pa so si lahko privoščili s po-
močjo dobrosrčnih posameznikov iz njihovega 
okolja.

Petek je bil namenjen predšolskim in osnov-
nošolskim otrokom, ki so svoje motorične, sen-
zorične in druge sposobnosti urili na zabavno 
poučnem poligonu dvanajstih izzivov. Tam so 
se pod strokovnim vodstvom preizkušali v naj-
različnejših panogah. Mozirski šolarji so preko 
čisto pravih akcij dobili vpogled v delo policistov 
in gasilcev. Pobližje so si lahko ogledali in se do-
taknili plazilcev in še nekaterih hladnokrvnih ži-
vali in si pod mikroskopom ogledovali živalski 
podvodni svet, ki so jim ga v povezavi s proble-
matiko onesnaženih voda predstavili mladi bio-
loginji z Oddelka za biologijo Biotehniške fakul-
tete v Ljubljani. Vodeni skozi labirint so se urili v 

VRTEC NAZARJE

Šolsko leto zaključili z nastopom in celo vrsto 
delavnic

»Cici maturanti« bodo z naslednjim šolskim letom postali šolarji. 
(Foto: Barbara Rozoničnik)

V atriju OŠ Nazarje, kamor spa-
da tudi nazarski vrtec, so ob za-
ključku šolskega leta otroci s stro-
kovnimi delavci pripravili pester 
program, sledile pa so številne za-
nimive eksperimentalne delavnice. 
Nastopajoče in njihove starše ter 
sorodnike je uvodoma pozdravila 
ravnateljica Vesna Lešnik. 

Nazarski vrtec obiskuje 89 ot-
rok, ki so vključeni v pet sku-
pin. Pred skokom v poletje so se 
predstavili vsi vrtičkarji, najprej po 
starostnih skupinah, nato še po de-
javnostih, ki jih obiskujejo (plesna 
skupinica in pevski zborček). Pre-
cej pozornosti so poželi tudi »cici 
maturanti«, kot jih imenujejo. S čr-

nimi pokrivali so slovesno odplesa-
li svoj prvi »gaudeamus«, saj z na-
slednjim šolskim letom zapušča-
jo vrtec in bodo postali prvošolčki. 

Strokovni sodelavci vrtca so prip-
ravili za drugi del dogodka eksperi-
mentalne delavnice. Otroci so lah-
ko ustvarjali milne skulpture, eksperi-
mentirali s sodo bikarbono in kisom, 
izdelovali terapevtske žogice iz miv-
ke in balonov ter obiskali zeliščni ko-
tiček s pestro ponudbo hrane in pija-
če. Vsi obiskovalci, mali in veliki, so 
lahko sodelovali še v zabavnih igrah, 
kjer so metali ribice iz blaga v šotor, 
prenašali plastenke z vodo preko ovir 
ter lovili milne mehurčke.

Barbara Rozoničnik

najrazličnejših senzoričnih sposobnostih ter se 
prav tako s pomočjo okuševalnih čutnih zaznav 
naučili pripraviti slane in sladke zdrave obroke. 
S tem pa njihovih doživljajev še ni bilo konec. 
Manjkalo ni niti angleških minutk, spoznavanja 
taborniških veščin in cirkuških vragolij.

TG

no gostjo, pevko Bilbi, ki je prepevala ob kitarski 
spremljavi Gregorja Stermeckega. Slednji je na-
pisal tudi himno šole. Bilbi je k prepevanju Vijolic 

in drugih pesmi privabila učence, ki so bili nad 
njenim nastopom navdušeni.

ŠMS



Savinjske novice št. 28, 10. julij 201522

Šport, Pisma bralcev

ŠPORTNO DRUŠTVO BOČNA

Na košarkarskem maratonu zmagali domačini, na 
trimu blizu petdeset kolesarjev

Z rezultatom 579:553 so Bočani premagali 
Športno društvo Gornji Grad v košarkarskem 

maratonu. (Foto: Peter Štiglic)

Športno društvo Bočna se je praznovanju 
gornjegrajskega občinskega praznika pridruži-
lo z organizacijo dveh dogodkov: košarkarske-
ga maratona in kolesarskega trima za staro in 
mlado. Organizacijo maratona si z gornjegraj-
skim športnim društvom izmenjujejo vsako dru-
go leto, letos so izpeljali že 26-tega.

Z rezultatom 579:553 so Bočani premaga-
li Športno društvo Gornji Grad. Za vsako ekipo 
so nastopile tri ekipe s po desetimi igralci, tek-
ma pa je bila napeta vse do konca.

Na kolesarskem trimu za staro in mlado se je 
blizu petdeset kolesarjev podalo s kolesi okrog 
Bočne. Ker jih je pot peljala tudi na Homce in ob 

Blizu petdeset kolesarjev se je podalo s kolesi okrog Bočne. (Foto: Matic Šinkovec)

POHOD PO CERKVAH ŽUPNIJE MOZIRJE-ŠMIHEL

Pohodniki obiskali vse cerkve v 
župniji

Pohodniki so se podali na ogled cerkva in njihovih umetnin. (Foto: Primož Vajdl)

V nedeljo, 14. junija, se je nadvse zgodaj zjut-
raj pred župnijsko cerkvijo sv. Jurija v Mozirju 
zbral dober ducat pohodnikov. Kot že nekaj let 
prej so se odpravili na pohod mimo vseh cerkva 
znotraj župnije.

Pot jih je vodila izpred mozirske cerkve proti 
Radegundi, kjer so se ob deseti uri udeležili ma-
še. Izpred cerkve v Radegundi so se pohodniki 
odpravili proti cerkvi v Šmihelu ter nato do Mari-
jine cerkve v Lepi Njivi in do ljubijske cerkve. Od 

tu dalje so se podali proti zadnji točki – cerkvi sv. 
Roka na Brezjah.

Namen tega pohoda je, da ljudje spoznajo in 
si ogledajo cerkve, ki se nahajajo znotraj župni-
je Mozirje-Šmihel. Organizatorji upajo, da se bo 
z leti število udeležencev povečevalo, saj je to 
ena redkih možnosti, ko si lahko v enem dne-
vu ogledaš prav vse cerkve z njihovimi umetni-
nami.

Primož Vajdl

povratku skozi Volog, so tako kolesarili skozi tri 
občine. Zaključek poti je bil na športnem igrišču, 
kjer se jim je pridružilo še več krajanov. Otrokom 
so postavili poligon, najboljši mladi kolesarji so 
za svojo predstavo dobili medalje.

ŠMS

STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD 

Tekma z 
malokalibrsko 

puško sede 
Za zaključek prvega dela sezone je Strelsko 

društvo Gornji Grad v soboto organiziralo tre-
ning, v nedeljo pa tekmo z malokalibrsko pu-
ško sede na 50 metrov, pet nabojev za preizkus 
in deset za oceno. Udeležba je bila zelo dobra 
in strelci so se trudili, vendar zelo dobrih rezul-
tatov ni bilo. Zmagal je Peter Bezovšek (87 kro-
gov), drugi je bil Ivko Poličnik (79) in tretji Ko-
nrad Zemljič ml. (74).

PB

»Urejenost« na domačih tleh
Velikokrat premišljujemo o času, v katerem ži-

vimo. In se sprašujemo, kaj če bi nehali tarna-
ti, odmislili že enkrat naše politike, ki itak samo 
zastrupljajo naše možgane in jih zložili v predal po-
zabe. Poglejmo raje skozi okno ter se posvetimo le-
pim stvarem in našim otrokom, ki imajo pred sabo 
življenje, ki naj bi bilo vse kaj drugega kot prepiranje 
in kazanje s prstom, kdo je za kaj kriv. 
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST

pri objavah zahval in čestitk.

• TATVINA ŽLEBOV
Mozirje: V noči na 30. junij je neznani storilec z objekta mrliške 

vežice v Mozirju ukradel okoli deset metrov bakrenih žlebov. S tem 
dejanjem je Občino Mozirje oškodoval za okoli 350 evrov. 

• PROMETNA NESREČA S SMRTNIM IZZIDOM
Luče: 5. julija okoli 9. ure se je na regionalni cesti v Lučah zgo-

dila prometna nesreča, v kateri je umrl 52-letni voznik z območja 
Laškega. Omenjeni je vozil motorno kolo, znamke Yamaha FZ1-S, 
kot tretji v skupini petih motoristov iz smeri Luč proti Solčavi. Zunaj 
Luč je prehitel enega izmed motoristov, nato pa zaradi neprilago-
jene hitrosti vožnje v desnem nepreglednem ovinku zapeljal na le-
vo čez celotno vozišče, kjer je z motornim kolesom trčil v varoval-
no ograjo. Ob tem ga je vrglo po zraku čez varovalno ograjo na ob-
režje reke Savinje. V prometni nesreči je utrpel tako hude poškod-
be, da je kljub nudeni nujni medicinski pomoči umrl na kraju pro-
metne nesreče. 

• ZASEŽENI DVE VOZILI IN VOŽNJA POD VPLIVOM DROGE
Pretekli teden so policisti PP Mozirje zaradi vožnje brez veljavnega 

vozniškega dovoljenja zasegli dve motorni vozili. V postopku so ime-
li tudi voznika osebnega avtomobila, ki je vozil pod vplivom prepo-
vedanih substanc, kar je bilo ugotovljeno z opravljenim postopkom 
za prepoznavo znakov vožnje pod vplivom drog, prav tako mu je bi-
la zasežena manjša količina prepovedane droge. Zoper navedene 
voznike je bil podan obdolžilni predlog na Okrajno sodišče v Celju.

Srce je omagalo,
dih je zastal,
a na tebe spomin
bo večno ostal.

Težko je pozabiti človeka, ki ti je bil drag,
še težje izgubiti ga za vedno,
a najtežje je naučiti se živeti brez njega. 

V SPOMIN

Minilo je leto, odkar nas je zapustil naš dobri

Franc TERBOVŠEK
iz Florjana pri Gornjem Gradu

18.9.1925 - 8.7.2014

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižigate sveče in 
namenite lepo misel. 

Žalujoči vsi njegovi

V SPOMIN

11. julija mineva pet let, odkar nas je zapustil 
naš dragi mož, ati in dedi

Mirko POTOČNIK
7.8.1955 - 11.7.2010

Hvala vsem, ki ga skupaj z nami nosite v srcih, postojite ob njego-
vem grobu, prižigate sveče ali se ga kakor koli drugače spominjate.

Vsi njegovi

Šmiklavž, julij 2015

V naši dolini smo lahko ponosni, 
da imamo mladino, ki stopi skupaj 
in veliko naredi. Prav tako tudi Dru-
štvo podeželske mladine Šmihel, ki 
je lani zmagalo na državnih igrah, 
letos pa so bili organizatorji držav-
nih in celo mednarodnih iger v Šmi-
helu nad Mozirjem. In kaj se zgodi? 
Da na mozirskih tleh njihov plakat 
pač ni imel prostora. Ker baje, če 
bi ga lahko vsak postavil po svoje, 
ne bi bilo na občinski zemlji »ureje-
nosti«. In tako koncesionar, ki je iz 
druge občine, poskrbi za to, da ni 
plakatov. Oziroma so, za določen 
znesek. Žalostno je, da Občina pri 
tem ne podpira domačih ljudi. 

Tudi, kar se tiče ceste v Šmihel, 
so spet naši fantje stopili skupaj, 

naredili delovno akcijo in pokosili 
travo na obrobju. Ker tisti, ki so pla-
čani, da to naredijo, pač niso opra-
vili svojega dela.

In tako pridemo do zaključka, da 
ima Slovenija ter tudi naša dolina 
čudovite ljudi, samo na površje ved-
no splavajo karieristi in egoisti, ki vi-
dijo samo sebe … Tiste pa, ki želijo 
nekaj narediti, organizirati in izves-
ti dogodek, ki je na državni ravni in 
po katerem bo znana celotna doli-
na, ja, tiste je pa treba spraviti na ko-
lena. Ali pa spotakniti, da ne gre do-
godek prehitro naprej. Ker očitno tu-
di »favšija« v tej dolini bogato cveti …

Albina Rajter
Šmihel 4

3330 Mozirje
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Za razvedrilo

KRNIČKA MLADEŽ 100 NA URO
Že ko gledaš, je slika iz »vinkla«, kako je šele tistemu, ki mora 12 x okrog štange z možgani na 

centrifugi, po tem pa še v ravni črti na tako želeni cilj v najkrajšem možnem času?! No, to so se 
spraševali mnogi na Krničkih vragolijah, ko so najprej počakali, da se je zlilo izpod oblakov in je 
sonce pozlatilo poljano na Logu. Medtem je pir povzročil, da je mladeži izpod Rogatca korajžo de-
lil … En pa se je drl: »Mi ga žuramo sto na uro!«

Več o tem prihodnjič.

OD LAKOTE SE ZVRTI?
Franci Podbrežnik – Solčavski, moderator 

zorbingometa na Rečici ob Savinji: »Dragi Vin-
ko, od želje za tvojim golažem se mi že vrti v 
glavi. Daj mi rame, da se malo naslonim in 
spočijem.«

Župan Vinko Jeraj in kuhar golaža: »Ne 
naslanjaj se preveč, ker poleg svoje ne mo-
rem držati še tvoje teže. Ob kuhanju sem pos-
tal omotičen, a ne vem, ali je to od kakšnih 
substanc ali od opojnih dišav jedi, ki sem jo 
mešal cel dan ...«

Tudi o tem več prihodnjič.

(Foto: JM)

(Foto: MŠ)
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 29. številki SN

2015

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazni-
ki: od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: od pon. do pet. od 7. do 12. ure in od 15. do 18. 
ure, sobota od 7. do 8.30 ure.

D e ž u r n e  s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob so-
botah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tu-
di za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva  so 
možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.
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Petek,
10. julij

ob 21.00. Ob Domu kulture Velenje
Koncert Rudi Bučar in Istraband

Sobota,
11. julij

ob 9.00. Bohačev toplar v Nazarjah
Kmečka tržnica

ob 10.30. Pred Domom kulture Velenje
Lutkovno-igrana predstava O ljudeh, živalih in kamnih

ob 13.00. Pred gradom Vrbovec v Nazarjah
Sejem domače obrti, izdelkov iz lesa ...

ob 13.00. Pred gradom Vrbovec v Nazarjah
Ustvarjalne delavnice za otroke

ob 13.00. Pred gradom Vrbovec v Nazarjah
Enodnevna likovna kolonija na temo grad Vrbovec

ob 14.00. Pred gradom Vrbovec v Nazarjah
Tekmovanje za Zlato harmoniko Ljubečne

ob 17.00. Nazarje
Vrbovški tek na 6,7 km in otroški tek na 300 m 

ob 18.00. Pred gradom Vrbovec v Nazarjah
Zabava z Aniko Horvat in DJ Miha

ob 20.00. Pred Domom kulture Velenje
Koncert Jure Pukl Trio feat. Melissa Aldana

Nedelja, 
12. julij

ob 10.00. Loke pri Mozirju
Pohod na Dobrovlje

ob 16.00. Cerkev sv. Frančiška v Radmirju
Orgelski koncert Bernarde Štiglic

Torek,
14. julij

ob 9.00. Športna dvorana Nazarje
Športne aktivnosti za otroke (plezalna stena, 
igre z žogo in drugo)

ob 20.30. Atrij Centra Nova Velenje
Koncert American Music Abroad (ZDA)

Sreda,
15. julij

ob 9.00. Športno igrišče Vrbovec, Nazarje
Igre z žogo, rolanje in ustvarjalne delavnice za otroke

ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Ozaveščevalni dogodek Kako živeti s poplavami

Četrtek,
16. julij

ob 9.00. Pred OŠ Nazarje
Pohod na Laze, raziskovalne delavnice za otroke, 
ogled tabora, streljanje z lokom

Petek,
17. julij

ob 9.00. Račnek, Šmartno ob Dreti
Ustvarjalne delavnice za otroke, igre z žogo

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa os-
tala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in 
poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	UREJANJE	IN	IZGRADNJA	OKOLICE
Gradnja gozdnih vlak ali cest, planiranje travnikov, izdelava 
dvorišč, meteorna ali fekalna kanalizacija, vgradnja čistilnih 
naprav, izkopi za ceste, novogradnje, vodovode, izdelava ka-
mnitih škarp, mletje ruševin ali kamenja v nasipni material. 
Gsm 041/631-395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.

◊	SEČNJA	IN	SPRAVILO	LESA
Nudimo sečnjo in spravilo lesa; gsm 051/361-956.

Gorič Borut s.p., Trnovec 8, 3332 Rečica ob Savinji. 

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče, 100–130 kg, za 
nadaljnjo rejo ali zakol, možna do-
stava; gsm 041/561-893.
Prodam prašiče, težke od 100-130 
kg, možna dostava na dom; gsm 
031/832-520.
Prodam odojke, od 25 do 30 kg; 
gsm 041/986-071.
Prodam teličko, črno belo; gsm 
031/467-307.
Prodam dve telici, breji 9 mese-
cev, pasme čb/rh, pašni; gsm 
041/519-507.
Prodam teličko; gsm 070/744-
487.
Prodam tri mesece starega bikca 
simentalca za nadaljno rejo; gsm 
031/470-084.
Prodam domače piščance za na-
daljno rejo in prašič, od 30 do 180 
kg, možna dostava; gsm 031/223-
484.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke nad 100 kg, mesni 
tip; gsm 031/533-745.

VOZILA – KUPIM
Kupim traktor zetor, IMT, štore, uni-
verzal ter ostale traktorje; gsm 
030/419-790.

DRUGO – KUPIM
Kupim slamo za nastiljo v okolici 
Mozirja ali Nazarij; gsm 040/247-
899.

DRUGO – PRODAM
Mrežo, novo, pocinkano prodam, 

višina 1 m, primerna za ovce; gsm 
041/371-976. 
Prodam koruzo v zrnih; gsm 
041/510-219.
Prodam kombajn za koruzo sip sk 
80, v delavnem stanju, cena 100 
EUR; gsm 031/515-112.
Prodam 10 kg orehovih jedrc; gsm 
031/326-968.
Lesene gajbice prodam, cena po 
dogovoru; gsm 041/261-565.
Prodam suha bukova drva; gsm 
031/800-852.
Prodam kosilnico bsc 127, velika 
kolesa, bencin, 550 EUR, l. 80; gsm 
040/723-865.
Prodam vap na toplo vodo, 3.000 
W, v manjši okvari; gsm 041/667-
319.
Ugodno prodam kritino trajan-
ka, vodovodne cevi alkatent ter 
betonske bloke 20 cm; gsm 
041/437-712.
Prodam suhe okrogle bale; gsm 
041/783-453.

NEPREMIČNINE
V Spodnjih Krašah prodamo 2 trav-
nika površine 2 ha; gsm 031/453-
163.
Na Ljubnem prodam dobro ohra-
njeno hišo; gsm 031/852-471.
Stanovanjsko hišo z gospo-
darskim poslopjem in 0,50 ha 
zemlje v Sp. Krašah prodam ali od-
dam v najem; gsm 031/695-208. 

OSEBNI STIKI
46-letni, preprost podjetnik želi 
spoznati dekle, ki bi živelo z njim; 
gsm 031/807-376.
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Ljudje in dogodki, Oglasi
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MOZIRSKI ŽUPAN SPREJEL NAJUSPEŠNEJŠE UČENCE

Uspeh v šoli dobra popotnica za naprej
Ob koncu osnovnošolskega šolanja je mo-

zirski župan Ivan Suhoveršnik skupaj z ravna-
teljico Andrejo Hramec in razredničarkama Tin-
karo Verbuč Rosenstein in Tanjo Pogorevc No-
vak sprejel najuspešnejše učence. Sprejema v 
občinskih prostorih se je udeležilo osem učen-
cev, ki so v vseh letih šole izkazali odličen uspeh.

Uvodoma je župan nagovoril goste in jih po-
hvalil za dosežene uspehe. Izpostavil je dejstvo, 
da so za njih poleg talenta potrebovali tudi veli-
ko mero lastne prizadevnosti in pomoč učiteljev, 
ki so jim stali ob strani. Mozirska šola in učiteljski 
kader je namreč dobro znan po tem, da nudi šo-
larjem veliko mero in širok spekter znanj, ki jim 
pridejo prav ob nadaljevanju šolanja. Poleg te-
ga bodo v življenju potrebovali še veliko več, saj 
zgolj znanje ni dovolj, da je človek človek. Župan 
jim je zato zaželel, da bi se naučili pravičnosti in 
dobrote, ob tem pa znali sprejemati ob sebi vse 

ljudi. Po njegovem je v tem veličina človeka. Na 
srce jim je tudi položil, naj bodo vedno ponosni, 
da so Mozirjani, pa kjerkoli že bodo nadaljeva-
li svoje šolanje in nato poklic. Jeseni bodo veči-

noma sedli v gimnazijske klopi, kar jim bo odpr-
lo nove možnosti, ob tem pa dalo čas, da se laž-
je odločijo za svojo poklicno pot.

Benjamin Kanjir

OBČINA LUČE

Najboljšim učencem petica še od župana

Župan Ciril Rosc v družbi uspešnih devetošolcev, njihove razredničarke in ravnateljice (Foto: LM) 

Župan občine Luče Ciril Rosc se je na sloves-
nem sprejemu srečal z devetošolci Osnovne šo-
le Blaža Arniča Luče, ki so razred zaključili z naj-
boljšim uspehom. Na sprejemu sta mlade spre-
mljali ravnateljica Andreja Urh in razredničarka 
Alenka Kos.

Župan in gostje so se v sproščenem vzdušju 
pogovarjali o njihovih načrtih za naprej. Vsi bo-
do nadaljevali šolanje na različnih srednjih šo-
lah; odšli bodo v Velenje, Celje, Ljubljano … Ne-
kateri se bodo v šolo vozili, drugi bodo čez teden 
stanovali v kraju šolanja. Vsi pa so obljubili, da 
bodo tako preko socialnih omrežij kot tudi v ži-
vo ostali povezani med seboj in z domačim kra-
jem. Župan jim je – tokrat prvič – izročil posebno 
plaketo v šatulji, poimenovano županova petica. 
»Ta plaketa na simboličen način ponazarja do-

sežen uspeh in nagrajuje najboljše učence po-
samezne generacije,« je pojasnil Rosc.

Župan in občina pa nista pozabila niti ostalih 

devetošolcev. Po sprejemu so se vsi skupaj po-
dali v Celje še na druženje ob bowlingu.

Marija Lebar

Najuspešnejši devetošolci OŠ Mozirje z ravnateljico, razredničarkama in županom Ivanom 
Suhoveršnikom (Foto: Benjamin Kanjir)
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